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Z A P I S N I K     
Sa  24.  sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana  11.02.2019.godine u 08,30 sati u sali  
 JU Dom kulture  «Edhem Mulabdić» Maglaj  

 
Predsjedavajuća OV, na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća, zaključaka Kolegija od 
04.02.2019.godine i Programa rada Općinskog vijeća za 2019. godinu  otvaram 24 . redovnu sjednicu Općinskog 
vijeća.  
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka  SDA-a, SDP-a, SBB, DF, HDZ, 
Stranke za BiH,  samostalni vijećnici Mustafa Buljubašić, Mustafa Bešić, Fikret Delić  i Kanita Bašić.   
Poziv na sjednicu i materijal dostavljeni su OSCE-u Terenski ured Travnik, sredstvima informisanja  koji prate rad 
današnje sjednice Općinskog vijeća.  
Pozvan je Općinski načelnik,  rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, predstavnici Javnih 
ustanova i Javnih preduzeća, kao i predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na  današnjoj sjednici  Općinskog 
vijeća.    
Sve vas pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način odamo dužnu počast onima koji su svoje živote 
ugradili u zemlju domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama rata.  Molim vas da ovom prilikom odamo i 
počast ubijenom policajcu Federalne uprave policije koji je izgubio svoj živost časno radeći svoj posao.  
Molim predstavnika Službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika utvrdimo broj 
vijećnika na 24. redovnoj sjednici  Općinskog vijeća.   
Današnjoj sjednici Općinskog vijeća prisustvuje 23 vijećnika.   
Nisu prisutne vijećnice  Avdić Selma i Hasanić Šefka.  
Konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno raditi i odlučivati i donositi odluke, zaključke i rješenja. Ovim 
je ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj.  
Na današnjoj sjednici izvršit ćemo verifikaciju zapisnika sa 23. redovne sjednice Općinskog vijeća.   
Da li ima primjedbi na zapisnik sa 23. redovne sjednice?  Nije bilo primjedbi.  
 
Jednoglasno je verifikovan zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća.   
 
Predsjedavajuća OV, otvaram raspravu po pitanju dnevnog reda koji ste dobili u sazivu.  
Na Kolegiju smo utvrdili da kao prvu tačku razmatramo Informaciju vezano za događanja od 
03/04.02.2019.godine uslijed porasta nivoa rijeke Bosne i pritoka na području općine Maglaj, te smo se  dogovorili  
da neće biti štampanog materijala, nego da će Načelnik usmeno upoznati vijećnike o tim dešavanjima. U vrijeme 
kad smo radili dnevni red također smo se usaglasili da će neki materijali biti dostavljeni naknadno što je i 
učinjeno, a tačan naziv tačke je  Plan upravljanja i Program održavanja sistema  javne rasvjete na području općine 
Maglaj  za 2019. godinu, tako da imamo malu izmjenu u nazivu tačke dnevnog reda a sadržaj je isti. 
Na raspravu stavljam predloženi dnevni red za današnju sjednicu, uzimajući u obzir i ovu izmjenu tačke naziva 
dnevnog reda.  
Vijećnik Safet Jašić,  kako je Predsjedavajuća rekla, na Kolegiju smo dogovorili da ide otprilike dnevni red 
ovakav kakav smo dobili. Međutim, ono što smo mi kao Klub vijećnika SDA malo dublje kad smo proanalizirali 
ovdje nam kod tačke 2. baš i ne slaže. Navest ću razloge zašto ovo iznosimo. Smatramo da je trebao biti i izvještaj 
i program u isto vrijeme ili je trebao biti program ranije. Ne radi se o finansijskom, nego da ide izvještajni program 
ili da idu zajedno, finansijski ne, nego opisni izvještaj kod tačke 2. kada je u pitanju  Plan i program rada 
Jedinstvenog organa Općinski načelnik za 2019. godinu. Smatramo da bi trebao da ide i Izvještaj o radu i Plan  
program, jer ovako iz Plana i programa ne vidimo, nemamo izvještaj, ne možemo vidjeti šta je realizirano šta nije 
realizirano itd. Ovo je jedna sugestija ili u suprotnom da se skine ova tačka 2. do slijedeće sjednice pa da idu skupa 
i Plan i program i Izvještaj Jedinstvenog organa Općinski načelnik.  
Pristupila je vijećnica Avdić Selma, tako da vijeće radi sa 24 vijećnika.  
Predsjedavajuća OV, nema više primjedbi. Predlažem da se izjasnimo o dnevnom redu, a prije toga da se 
izjasnimo o prijedlogu Kluba SDA tj. da se tačka 2. skine s dnevnog reda obzirom da ne sadrži i Izvještaj.  
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Općinski načelnik,  ja bih se osvrnuo na ovu sugestiju, mislim da je vijećnik Jašić bio na Kolegiju, tako da je 
imao priliku da iznese tamo primjedbu, ako je to primjedba.  
Izašao sam da kažem, ovo je Plan za 2019. godinu i nema nikakve veze sa Izvještajem za 2018. godinu. Kad dođe 
na red Izvještaj 2018. godine, uzmite Plan za 2018. godinu pa poredite. Ovo je Plan za 2019. godinu. Izvještaj će 
biti na narednoj ili jednoj od narednih sjednica dok se sve sumira ono što se nalazi u Službama. Dakle, danas je 
ovdje pred nama Plan i program rada za 2019.godinu.  
 
Predsjedavajuća OV, zahvaljujem se na objašnjenju i idemo se izjasniti o prijedlogu Kluba SDA da se tačka 
2.skine s dnevnog reda. Ko je za  
 
Glasalo  10 glasova za:   Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić, Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,  
Safet Jašić,  Edina Jašić, Dženita Smajlović, Muminović Ermina, Mustafa Buljubašić, samostalni vijećnik.  
Glasalo 13 glasova protiv:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF)   
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici.   
Glasalo 1 uzdržan: Josip Jurišić (HDZ).  
 
Ko je za dnevni red kako je došao u sazivu uz izmjenu naziva 14. tačke  
 

D N E V N I   R E D   
 

1. Informacija vezana za događanja od  03/04. 02.2019.godine uslijed porasta nivoa rijeke Bosne i 
pritoka na području općine Maglaj; 

2. Plan i program rada Jedinstvenog organa Općinski načelnik za  2019. godinu; 
3. Nacrt Programa rada OV za 2019. godinu;   
4. Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu finansiranja parlamentarnih grupa političkih stranaka i 

samostalnih vijećnika u 2019. godini;  
5. Odluka o visini i načinu isplate naknada općinskim vijećnicima, predsjedavajuće, zamjenika 

predsjedavajuće/dopredsjedavajuće i naknada članovima Komisija Općinskog vijeća;   
6. Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije za 2019.godinu;  
7. Odluka o izmjenama i dopunama Pravila ustanove Dom kulture „Edhem Mulabdić“ 

Maglaj; 
8. Plan i program rada KJD d.o.o. Maglaj za period 01.01. – 31.12.2019.godinu 
9. Pijačni red Gradske pijace u Maglaju;  
10. Nacrt Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji  
       općine  Maglaj za 2019.godinu 
11. Nacrt Programa utroška sredstava  - Poticaj u zapošljavanju     

               mladih poduzetnika za 2019.  godinu 
       12.  Program javne higijene i zimsko održavanje gradskih javnih površina za   
               2019.godinu; 
       13.  Program održavanja, sanacija, rekonstrukcije i uređenja lokalnih i nerazvrstanih     
               cesta i gradskih ulica na području općine Maglaj u 2019. godini; 
       14.  Plan upravljanja i Program održavanja sistema  javne rasvjete na  
               području općine Maglaj  za 2019. godinu;   

15.  Nacrt Odluke o  izmjeni i dopuni Odluka o provođenju planskih dokumenata Općine Maglaj;  
16.  Nacrt  Odluke o procječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m2 korisne stambene    

 površine na području općine Maglaj za 2019. godinu; 
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF)   
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).  
Glasalo  9 glasova protiv:   Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić, Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,  
Safet Jašić, Dženita Smajlović  Edina Jašić,  Muminović Ermina,  
Glasalo 1 uzdržan: Mustafa Buljubašić, samostalni vijećnik.  
 
AD – 1 Informacija vezana za događanja od  03/04. 02.2019.godine uslijed porasta nivoa rijeke Bosne i 
pritoka na području općine Maglaj; 
 
Općinski načelnik, želim se osvrnuti na događanja od 03/04.02.2019.godine, na sreću i hvala Bogu nije nam se 
ponovila 2014. godina, ali nismo iskazali ni neorganizovanost ili ne prisustvo Načelnika na terenu. Žalosti me što 
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se ponovilo širenje panike od tzv. Eksperata koji su najavljivali vodeni val od Zenice, rast vodostaja, odrone, 
zatvorene prilaze gradu itd. Ponavljalo se pitanje sirene koje najavljuju opasnost od elementarnih nepogoda, 
očekivanje paketa, kome se javiti i šta sve već. Istina je da nije sirene bilo, jer smo redovno pratili razvoj događaja 
u vezi sa rijekama i dobijali stalno informacije od onih koji su vladali informacijama. Bili smo na terenu, 
ocjenjivali i poduzimali mjere. Nismo izazivali osjećaj straha i panike, bili smo s ljudima, koliko god im izgledali 
bespomoćni, o čemu su pisali na društvenim mrežama. Bili su opšte prisutni i kritičari svega koji godinama nisu 
radili ništa za dobrobit ove zajednice, ali su svojski radili za sebe. Poduzeli smo sve što je bilo u moći lokalne 
zajednice da pomognemo ljudima. Pratili, bili u stalnom zasjedanju, obavještavali više instance o svemu što se 
dešava u Maglaju, obrazovali timove za procjenu šteta, nismo se politički dijelili kao 2014.godine. Zato sam 
ponosan i kao Načelnik i kao građanin što smo iz teške situacije iz 2014.godine izvukli najbolje pouke kako se 
ponašati u situacijama elementarne nepogode. Hvala svima koji su 03/04.02. bdjeli uz rijeku, javljali se, pitali 
treba li pomoći, koji su komšijski i ljudski se stavili na raspolaganje svojim komšijama i prijateljima koji nisu 
izazivali paniku. Koji su bili najbolji medij za odašiljanje informacija. Moram podcrtati da bez obzira na nivo 
vode, sjeverni ulaz u grad nije bio blokiran, kao i to da nivo rijeke Jablanice nije dosezao kritički nivo. Posebno 
ističem poruke mještana Bijele Ploče i njihovo zadovoljstvo što je uklonjena ona brana na koju su se godinama 
žalili. Hvala za riječi podrške koje smo dobijali. Posebno se zahvaljujem FUCZ i direktoru Fahrudinu Solaku kao i 
našem Maglajliji Alenu Ruviću koji živi u Zenici i koji nas je redovno izvještavao o stanju nivoa rijeke uzvodno 
od Maglaja, kao član mreže radio amatera. Nas sve pozivamo da se bar u ovakvim situacijama ostavimo politike, 
nagađanja, ekspertiza i budemo prave Maglajlije. Naravno, svaka situacija pokaže da se određene stvari mogu i 
doraditi. U ranijem periodu nismo imali plan postupanja u kriznim situacijama, Opštinski štab CZ je sredinom 
prošle godine donio taj Plan. Plan se nalazi i u prostorijama Profesionalne vatrogasne jedinice i Plan posjeduju 
članovi OPŠCZ i naravno svi oni koji su htjeli preuzeti, mogli su preuzeti taj Plan. U međuvremenu smo također 
telefon 121 koji je za ove prilike namijenjen premjestili iz kancelarije u zgradi Općine koji je bio aktivan do 16 
sati od 16 do 7,30 niko nije boravio pokraj njega , dakle nije bio ni aktivan u kriznim situacijama i taj telefon se 
nalazi u prostorijama PVJ i u slučaju 03/04.02. bio je aktivan cijelo vrijeme dostupan građanima za informisanje. 
Kada je u pitanju Plan ovaj koji sam pomenuo vjerovatno će OŠCZ na narednoj sjednici doraditi neke dijelove i da 
kažem imao sam sugestiju dopredsjedavajućeg Fermića, razgovarali smo o tome da vjerovatno to isprintamo kao 
određene afiše i dostavimo u sve institucije, ali naravno i građanima da imaju na raspolaganju.  
Mislim da nema potrebe posebno ništa naglašavati, kažem na svu sreću nije se ponovila velika materijalna šteta 
imamo nekoliko objekata poplavljenih privatnih, imamo manje štete na putnoj infrastrukturi. Ovaj put je nivo 
zaista bio došao na kritičan nivo, ali nije napravio veliku štetu. Uzvodno od Maglaja te su štete bile značajne, 
posebno je pogođeno područje Zenice i Busovače gdje su i proglašena stanja elementarne nepogode, a u 
sarajevskim općinama  to stanje nije proglašeno. Znaju načelnici i OPŠCZ zašto to nisu uradili. Nije bilo potrebe 
ni u Maglaju da se to uradi. Na kraju da kažem, iako je to dešavanje donijelo određene ubrzane aktivnosti koje 
smo imali, ipak smo našli vremena da organizujemo i jedan skroman paket humanitarne pomoći za općinu 
Busovaču od vode, napitaka, alatki, hemikalija i ovih isušivača vlage za stambene objekte koji su poplavljeni.  
Otvaram raspravu  
Vijećnica Svjetlana Zamboni, ispred JU Opća gimnazija „Edhem Mulabdić“ na insistiranje direktorice škole, 
pročitat ću dopis koji je ona poslala i na općinsko vijeće i na Općinskog načelnika. 
„Poštovani, potaknuti nedavnim dešavanjima koja su nastala uslijed naglog topljenja snijega i obilnih padavina, 
zbog čega je nastala prijetnja za moguću poplavu aktiv direktora osnovnih i srednjih škola na području općine 
Maglaj u ponedjeljak 04.02. održao je sastanak na kome su doneseni slijedeći zaključci:  

1. Formiranje tima za krizne situacije na nivou svake škole; 
2. Imenovanje kontakt osobe iz Općine Maglaj za pravovremeno obavještavanje i dostavljanje provjerenih 

informacija školama uslijed kriznih situacija; 
3. Upućivanje poziva za saradnju KJD Maglaj i Šumskom privrednom društvu ZDK PJ Maglaj da prilikom 

akcije pošumljavanja uključe i učenike ovih odgojnih ustanova koji će pružiti nesebičnu podršku i pomoć.  
Nadamo se da će navedene aktivnosti pošumljavanja od strane KJD i ŠPD ZDK PJ Maglaj u narednom periodu 
biti učestalije i obimnije što će doprinijeti smanjenju mogućnosti čestih poplava koje posljednjih godina sve više 
zabrinjavaju građanstvo naše općine. Ovom prilikom molimo i vas da podržite navedene aktivnosti kao i da 
imenujete kontakt osobu  u skladu sa zaključkom 2. kako bismo u kriznim situacijama pravovremeno djelovali , te 
naše učenike i njihove roditelje upoznali sa provjerenim informacijama, pa prema tome mogli donijeti i odluku o 
organizaciji nastave.  
S poštovanjem, Amela Hidić, prof. , koja je i predsjednica Aktiva direktora na nivou općine Maglaj.  
Predsjedavajuća OV, nema prijavljenih za diskusiju, zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda i 
predlažem da : 

- Informacija vezana za događanja od  03/04. 02.2019.godine uslijed porasta nivoa rijeke Bosne i 
pritoka na području općine Maglaj, prima se k znanju, kao i ovaj akt od škola prihvatamo k 
znanju.  
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AD – 2 Plan i program rada Jedinstvenog organa Općinski načelnik za  2019. godinu; 
 
Otvaram raspravu   
Vijećnik Mirza Bradarić,  želim poseban pozdrav uputiti našim srednjoškolcima, našoj krasnoj omladini koji su 
danas ovdje da prate rad Općinskog vijeća, a inače to je jedna krasna grupacija omladine koja je ovih dana na tzv. 
praksi u Općini Maglaj ispred srednje škole.  
Što se tiče ove tačke dnevnog reda, ja mogu reći da Klub SDP-a će prihvatiti ovaj program rada Jedinstvenog 
organa Općinski načelnik za 2019. godinu i zaista želim ovdje i Načelnika i službe da pohvalim po pitanju ovog 
programa rada, jer je realan i nije prenapuhan. Nas posebno raduje što u ovom Programu je rečeno da će sve 
aktivnosti i projekti koji su započeti u 2018. godini, a nisu dovršeni, bit će predmet realizacije u 2019. godini, a 
naročito kad je u pitanju infrastruktura. Svjesni smo svi da je u toku 2018.godine da su raspisani tenderi za 
sanaciju cesta, asfaltiranje itd. međutim, da su i poništeni iz koje kakvih razloga, ali ne bi o tome. Drago mi je što 
će i ti projekti nastaviti sa realizacijom u 2019.godini. Svi smo mi svjesni da zaista rezultati ovog programa kako 
je ovdje navedeno pored zalaganja rada Vijeća i Načelnika i svih općinskih službi u značajnoj mjeri zavisi i od 
različitih okolnosti koje vrlo često nisu predviđene, a koje će se sasvim sigurno pojaviti u periodu realizacije ovog 
programa. Ono što još želim da naglasim da kada su u pitanju aktivnosti iz oblasti infrastrukture, da mi je drago 
što ćemo vidjei konačno stavka poticanje nadležnih elektrodistribucija za rješavanje problema elektro energetske 
mreže na području novošeherskog kraja, jer svi smo svjesni i Načelnik je to nekoliko puta govorio i kolega Bešić 
je spominjao da je to jako veliki problem na području novošeherskog kraja i da će se pokušati pristupiti nekakvom 
iznalaženju rješenja tog problema. Zaista svaka stavka je korektna, realna i bitna za sve stanovnike općine Maglaj. 
Još želim da naglasim kad je u pitanju stavka aktivnosti iz oblasti društvenih i turističkih djelatnosti. Ja sam prošle 
godine podnio jednu inicijativu vezano za pokušaj rješavanja tzv. Babovače na Boriku. Jednostavna stavka, to 
spada u stavku unapređenje političkih potencijala općine. Zaista je lijepo kad se Kakanj počne hvaliti Ponierima. 
Mi možda nemamo takvih ni planina, ni tolikih brda, ali imamo nešto što smo i prije rata imali, to je naša 
Babovača na području Borika. Mnogi će reći nema ni ljudi, jednostavno svijet gore ne dolazi, ali od nekud 
moramo krenuti. Kažu ne radi restoran, pa možda će restoran počet s radom ako se barem taj dio sredi da ljudi s 
dječicom imaju gdje doći, imaju jedno konkretno mjesto gdje mogu doći, gdje se mogu sanjkati, skijati itd. pa će 
vjerovatno neko doći i otvoriti taj restoran itd. uglavnom odnekud se mora krenuti. Ja sam spreman da ponudim 
100% sebe da pomognem da pokušamo realizovati i tu stvar i ja ovom prilikom bih zamolio još jednom Načelnika 
da u saradnji sa KJD pokuša naći nekakvo rješenje da i to uradimo.  
Još jedanput Klub SDP-a će prihvatiti ovaj Program rada i čestitke za nenapuhanost ovog Programa.  
Vijećnik Hajrudin Fermić,  želio bih da ova točka ne prođe, samo sa jednim diskutantom i predlagačem, ipak je 
ovo jedna od najznačajnih tačaka dnevnog reda koja se uopše pojavljuju na sjednicama OV, naravno pored 
Budžeta, izvještaja i određenih programa. Ja imam obavezu da zahvalim Općinskom načelniku  i administraciji što 
nam je sad početkom februara dostavio ovaj Plan rada Općinskog načelnika i administracije, jer hajde da se 
vratimo u neke prethodne periode, pa ćemo vidjeti da je zadnji četvrtak kraja marta mjeseca dolazio ovaj program 
rada što je prilično nesuvislo bilo, jer već je prošao jedan kvartal nekih aktivnosti i rada, a barem vijećnici a samim 
tim i javnost i nije bog znala, znala šta se to planira, šta se to već realizuje itd. Dobro je i odmah da kažem da 
postoje OV koja su na neki način i obavezala Općinske načelnike da svoje programe dostaljaju do 31.12., odnosno 
sa Budžetom. Mi se na neki način približavamo tom cilju i samo je za pohvalu.  
Što se tiče samog sadržaja ovog plana, ja kao i kolega Mirza želim ovdje da napomenem da postoji nekoliko 
značajnih i važnih stvari koje su tretirane u ovom Planu i što daju na neki način sigurnost da neće biti na periferiji, 
u zapučku ili zapušteni. Prije svega nama se sviđa u DF što je ovdje izneseno da će se raditi na još kvalitetnijoj 
saradnji izvršne vlasti sa OV, institucijama i organizacijama i udruženjima građana. Zatim, ovdje također jako je 
važno naglasiti da piše u programu da će se raditi na unapređenju normativnog uređenja djelatnosti iz nadležnosti 
Općinskih službi i Načelnika. Zatim stabilizacija Budžeta, ovo govorim zbog javnosti da znaju šta se u ovom 
programu tretira, zatim, da će se voditi računa između ostalog i ono jako važno o izgradnji novih, rekonsrrukciji 
postojećih vodovodnih i kanalizacionih sistema i mi se u DF nadamo da su tu naravno i mjesni vodovodi, da će 
naići na podršku općinske administracije. Tu treba napomenuti sanacija postojećih i izgradnja novih igrališta za 
djecu i sportske aktivnosti i mi  smatramo da se to odnosi na cijelu općinu i po mjesnim zajednicama. Samo 
izvlačim ono što je najvažnije. Također djelimična rekonstrukcija Trga Alije Izetbegovića i unapređenje zdravstva 
i socijalne zaštite kroz veće aktivnosti sa udruženjima, organizacijama koje se bave ovom aktivnošću. Također je 
jako važno ovdje i čini mi se nezapaženo prošla, a to je da je i clj ambicija općinskog načelnika da poveća 
zadovoljstvo građana administrativnim uslugama u odnosu na 2019. godinu.  
To je ono što je dobro između ostalog da ne ponavljam, sve ono što je rekao gospodin Bradarić, ali bih ja upravo 
na ovom mjestu potencirao i sugerisao još dvije stvari. Da se nađu u okvirnom planu Općinskog načelnika prije 
svega 1. Moram opet kratak uvod dat. Čini mi se da ste najvećim dijelom dali pažnju i značaj Budžetu i 
administraciji, razvoju komunalne infrastrukture i podršci poduzetništvu, biznisu itd. To su tri stvari, ali nekako 
najveći prostor kad bi se mjerio fizički dali ste civilnoj zaštiti. To je po meni sasvim opravdano i to je uredu, 
upravo zbog svega ovoga što ste i vi u prethodnoj tački rekli, a i sto mi već godinama  ovdje na neki način 
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potenciramo. Zaista ste pomenuli dosta toga kad je u pitanju civilna zaštita u ovom Programu, nešto ste malo 
naznačili u informaiji. Samo bih ja vama sugerisao da vi pokušate da napravite u 2019.godini Plan odbrane od 
poplava. Ja ću podsjetiti na obavezu koja dolazi i od Zakona o zaštiti i spašavanju, Uredbi o jedinstvenoj 
metodologiji za izradu tih planskih dokumenata u oblasti zaštite i spašavanja, obavezu, odnosno činjenicu da je 
Federalna vlada i Skupština ZDK usvojila svoje planove već 2015. i 2016. godine i čeka je Plan odbrane od 
poplava na konkretno Općini Maglaj. U tom Planu odbrane, sve ovo što ste pomenuli u informaciji i što ste 
pomenuli u ovom svom programu će sigurno naći svoje mjesto na papiru i imat ćemo na određeni način jedan još 
kvalitetniiji, odnosno pravi sistem i prevencije a isto tako i samog reagovanja kad su u pitanju te krizne situacije. 
To je jedna stvar, i druga stvar, mislim da bi trebalo ovdje da se nađe i jedan od prioriteta, a to su aktivnosti na 
izgradnji gradskog groblja, dakle kad smo raspravljali o Budžetu rekli ste i ja sam ubijeđen da je to tako da će u 
2019.godini zaista biti jedna od tih intenzivnih aktivnosti na gradnji gradskog groblja, pa ne bi bilo na odmet i da 
stavite u Plan rada za 2019.godinu.  
Vijećnik Safet Jašić,  naravno da Klub SDA ne prihvata kritike gospodina Fermića iz razloga što to zaista nije 
tako i ne stoje, nije u pravu. Uopšte nije bitno da li je mjesec prije ili mjesec kasnije Plan i program ako je u 
ranijem sazivu bio u martu uopšte to nije važno, važno je da se Plan provede u što boljem procentu kada je u 
pitanju infrastruktura itd. Da nema veze izvještaj i Plan i program, ja nisam htio replicirati, ali sad ću reći da je to i 
te kako vezano jedno s drugim ko meso i nokat. Ne možemo početi drugi posao ako ne vidimo šta smo uradili. 
Tako da ne stoji da nije to vezano i ne stoji ova kritika. Zna se dobro koliko je SDA uradila u proteklim 
mandatima na izgradnji i održavanju infrastrukture.  
Općinski načelnik,  hvala vam na iznesenim komentarima. Ja sam u svojim tačkama stavio prvu tačku gradsko 
groblje kad je bio početak aktivnosti. Ako se slažete uz usvajanje ovog plana i programa da dodamo i aktivnosti 
oko gradskog groblja, neupitno je da se ide u te aktivnosti. Malo mi je ovo zaparalo uši SDA, ovdje nije nikakav 
plan program rada političkih partija, ovo je Plan i program rada Jedinstvenog organa Općinski načelnik, dakle 
Općinskog načelnika i općinskih službi.  
Predsjedavajuća, Načelnik je rekao da se uobzire ovi prijedlozi u toku diskusija. Još jedna napomena, sugestije 
su bile da se uzme u obzir mogućnost uređenja Babovače, makar u zimskom periodu, kao sankalište, a gospodin 
Fermić je predložio da se napravi Plan odbrane od poplava u oblasti zaštite i spašavanja i da se to dostavi na ZDK, 
te ova potvrda koju ste vi već rekli vezano za aktivnosti izgradnje gradskog groblja. Predlažem na usvajanje  
 

Z A K L J U Č A K   
2.1. Usvaja se Plan i Program rada Jedinstvenog organa Općinski načelnik za 2019. godinu, uz iznesene 
sugestije.  
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SbiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  10 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić 
Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Dženita Smajlović,  Ermina Muminović, (SDA) i Mustafa Buljubašić (samostalni 
vijećnik).    
 
AD -3  Nacrt Programa rada OV za 2019. godinu;   
 
Emina Hasanić,  u materijalima imate Nacrt Programa rada Općinskog vijeća za 2019.godinu. Članom 54. 
Poslovnika o radu Općinskog vijeća utvrđeno je da OV donosi Program rada OV za narednu kalendarsku godinu u 
pravilu do kraja tekuće godine. Obzirom da je ovo prva sjednica ove godine, dana 30.10.2018.godine od svih 
ovlaštenih predlagača Služba Općinskog načelnika i Općinskog vijeća je  zatražila, odnosno proslijedila dopis  da 
dostave prijedloge za Program rada OV. Dopis je proslijeđen svim rukovodiocima općinskih službi, javnim 
ustanovama i javnim preduzećima, svim političkim strankama koje participiraju u radu Općinskog vijeća. Do 
17.01.2019.godine prijedloge za program rada OV za 2019.godinu dostavili su Služba CZ, Služba za privredu, 
finansije i razvoj poduzetništva, Služba za boračko-invalidsku i socijalnu zaštitu Opću upravu i društvene 
djelatnosti, Služba za urbanizam, geodetske i imovinsko pravne poslove, kao i KJD d.o.o Maglaj, koji su u cjelosti 
ušli u Program rada Općinskog vijeća Maglaj, kakav ste dobili u materijalima. 
Obzirom da je na Kolegiju predloženo da Program rada OV ide u Nacrtu, što je i usvojeno, te time danas upravo i 
imate materijal u nacrtu, otvara se mogućnost davanja primjedbi, prijedloga i sugestija putem javne rasprave, koja 
će se voditi kako bi se sve navedeno uvrstilo u konačan prijedlog materijala koji će doći na sjednicu OV, što je 
upravo i namjera ovog Programa rada. Već sutra će se ponovo uputiti dopis za ponovnu mogućnost dostavljanja 
prijedloga. 
Otvaram raspravu  
Predsjedavajuća,  samo da napomenem ne održava se klasična javna rasprava, nego se otvori period za 
dostavljanje novih prijedloga u pisanoj formi koji bi se mogli uvrstiti u Program rada. Ja kao Predsjedavajuća 
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predlažem da taj period bude 7-10 dana za dostavu prijedloga, da rukovodstvo OV sjedne, sumira sve dostavljene 
prijedloge i narednoj sjednici Kolegija da zajedno pretresemo šta bi ili ne bi trebalo biti u Programu rada, možda tu 
ima nekih suvišnih tačaka koje više nisu ni aktuelne, pa da na Kolegiju sumiramo i da tu sastavimo konačan 
prijedlog Programa rada OV ukoliko se slažete. Za narednu sjednicu pripremljen je i izvještaj i bit će dostavljen na 
narednu sjednicu OV.  
Vijećnik Delić Edib,  Klub SDA razmatrao je Program rada OV za 2019.godinu i pošto se radi o Nacrtu, mi ćemo 
ga prihvatiti u ovakvom obliku, sve eventualne primjedbe, prijedloge i sugestije ćemo dostaviti u roku od 10 dana.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 

3.1. Usvaja se Nacrt Programa rada OV za 2019. godinu.  
3.2. Ostavlja se rok od 10 dana za dostavu prijedloga za Program rada.  
3.3. Zadužuje se Služba Općinskog načelnika i Općinskog vijeća za realizaciju ovog zaključka.  

 
 

Usvojeno jednoglasno sa 24 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Smajlović Dženita Ermina Muminović, (SDA),  
Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD -4 Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu finansiranja parlamentarnih grupa političkih stranaka i 
samostalnih vijećnika u 2019. godini;  
 
Emina Hasanić, za realizaciju ove Odluke planirana su finansijska sredstva u Budžetu Općine Maglaj za 
2019.godinu, gdje Općinsko vijeće svojom odlukom utvrđuje kriterije i mjerila za finansiranje parlamentarnih 
grupa političkih stranaka i samostalnih vijećnika, gdje će se sredstva rasporediti na korisnike tako da će 30% od 
ukupnog iznosa sredstava biti raspoređeno jednako svim parlamentarnim grupama političkih stranaka, a preostalih 
60% parlamentarnim grupama političkih stranaka srazmjerno broju vijećničkih mjesta, koje svaka parlamentarna 
grupa političke stranke ima u trenutku raspodjele, a 10% od ukupnog iznosa raspoređuje parlamentarnim grupama 
i samostalnim vijećnicima, srazmjerno broju vijećničkih mjesta koja pripadaju manje zastupljenom spolu.  
Ovo je Odluka koja se donosi svake godine u skladu sa usvojenim Budžetom, tako da predlažem da je usvojite bez 
rasprave.  
Otvaram raspravu  
Vijećnik Hajrudin Fermić, imam jednu tehničku intervenciju više kao sugestija. Naime, u preambuli ove Odluke 
smatram da svakako trebamo dati zakonski osnov koji nam daje pravo da donosimo ovu Odluku , a to je Zakon o 
finansiranju političkih partija član 3. koji između ostalog kaže da se politička stranka može finansirati a),b),c),d) i 
e) iz Budžeta BiH, entitetskih, kantonalnih budžeta, te budžeta jedinica lokalne samouprave u skladu sa zakonom.  
Vijećnik Safet Jašić,  Odluka je poznata već duže vrijeme i dobro je da se ne govori o nikakvim povećanjima, a 
najbolje je da se ne govori o smanjenjima. Klub SDA je ovo proučio i podržava ovu Odluku o kriterijima, 
mjerilima i načinu finansiranja parlamentarnih grupa političkih stranaka i samostalnih vijećnika u 2019. godini. 
Samo da podsjetimo da imamo najmanje paušale možda u Federaciji i ništa drugo.  
Općinski načelnik, vijećnik Jašić je rekao dio toga što sam htio reći. Svake godine nakon usvajanja Budžeta, na 
početku godine se donosi nekoliko ovih odluka, kad su u pitanju političke partije i vijećnici i OIK, čisto zbog 
javnosti da ne bi izašle priče sebi tamo dodjeljuju, povećavaju itd. Općina Maglaj je smanjila primanja političkim 
partijama na početku saziva ovog OV. Redovno godišnje donesenih ovih Odluka ne radi se ni o kakvim 
uvođenjima novih isplata, niti se radi o bilo kakvim uvećanjima. To stoji na nivou posljednje dvije godine kako 
jeste, a manje od prethodnih godina kada je u pitanju finansiranje političkih partija. Jedan od rijetkih gradova koji 
su smanjili iznos finansiranja političkih partija u sazivu nakon lokalnih izbora 2016.godine i vrlo malo ih je koji su 
smanjili, mi smo jedni od tih gradova. Želim reći Budžet je usvojen, vijećnički paušal će biti onakav kakav je u 
dosadašnjem iznosu, ali potvrdit ću ovu konstataciju Jašića da je ovo OV ako ne najmanji paušal onda bar među 
najmanjim, ali ostaje na nivou kakav je bio.  
Predsjedavajuća,  zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
4.1. Donosi se Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu finansiranja parlamentarnih grupa političkih 
stranaka i samostalnih vijećnika u 2019. godini.   
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Usvojeno jednoglasno sa 24 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić ( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Smajlović Dženita, Ermina Muminović, 
(SDA), Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD – 5  Odluka o visini i načinu isplate naknada općinskim vijećnicima, predsjedavajuće, zamjenika 
predsjedavajuće/dopredsjedavajuće i naknada članovima Komisija Općinskog vijeća;   
 
Emina Hasanić, Nakon usvajanja Budžeta za 2019.godinu, obaveza Općinskog vijeća je da donese i Odluku o 
visini i načinu isplate naknade općinskim vijećnicima, predsjedavajućeg, zamjenika predsjedavajućeg/ 
dopredsjedavajućeg i naknade članovima Komisije Općinskog vijeća. 
Pravni osnov za donošenje ove Odluke sadržan je u Statutu Općine Maglaj, Poslovniku o radu Općinskog vijeća 
Maglaj, kao i u Budžetu Općine Maglaj za 2019.godinu, što je i navedeno u obrazloženju Odluke koje imate u 
dostavljenom  materijalu. Nema promjena u visini naknada vijećnicima,  niti za rad u Komisijama i radnim 
tijelima OV, u odnosu na prethodnu Odluku donesenu za 2018.godinu.  

Otvaram raspravu  
Predsjedavajuća, to se odnosi za narednu tačku dnevnog reda, tako da ovu diskusiju možemo uzeti kao diskusiju 
za narednu tačku dnevnog reda.  
Vijećnik Mustafa Bešić, što je rekao naš narod kako smo jedinstveni kad su u pitanju naša sredstva, svima nam 
odgovara.  
Zamolili su me mještani, građani da iznesem koliko mi vijećnici primamo. Ja ću pročitati član 3. iz Odluke gdje 
stoji da vijećnici imaju pravo na paušal od 200,00 KM, predsjednici klubova 250,00 KM, Dopredsjedavajući OV 
ima 400,00 KM i Predsjedavajuća OV ima 500,00 KM. Narod treba da bude upoznat kolika su naša primanja i da 
imamo naknadu za svaku sjednicu po 100,00 KM.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje 
 

Z A K L J U Č A K   
 
5.1. Donosi se Odluka o visini i načinu isplate naknada općinskim vijećnicima, predsjedavajuće, zamjenika 
predsjedavajuće/dopredsjedavajuće i naknada članovima Komisija Općinskog vijeća. 
 
Usvojeno jednoglasno sa 24 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić (SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,  Safet Jašić, Edina Jašić, Smajlović Dženita, Ermina Muminović (SDA),  
Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
Pristupila vijećnica Šefka Hasanić, tako da OV radi u punom sastavu.  
 
AD – 6 Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije za 2019.godinu;  
 
Predsjedavajuća, pretpostavljam da se diskusija koju ste vodili Dopredsjedavajući  odnosi  ovu tačku dnevnog 
reda, pa molim samo da u zapisnik uđe pod rednim brojem 6.  
 
Emina Hasanić, Obzirom da je i ovo jedna od Odluka koje se donose za svaku godinu, razlika je samo u pogledu 
predviđenih sredstava, u odnosu da li je izborna ili ne izborna godina. 
Pošto su u Budžetu planirana sredstva za realizaciju ove Odluke, kao i da je riječ o ne izbornoj  godini, iznos koji 
je dat u Odluci je ostao isti. 
Otvaram raspravu  
 
Vijećnik Hajrudin Fermić, tehnička intervencija da se izmijeni, odnosno uradi kako treba preambula. Želim 
samo da kažem da sam imao neku intervenciju nekih pravnih eksperata da se u preambuli ne navode izmjene nego 
se navode ime zakona sa svim svojim izmjenama i dopunama zakona. Stoji u preambuli vezano za izmjene vezano 
za izmjene Izbornog zakona, a treba da stoji Izborni zakon sa svim navedenim izmjenama i dopunama. 20 izmjena 
i dopuna je bilo od 2002. do 2016.godine.  Isto tako postoji Odluka o visini naknade za rad članova Izborne 
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komisije osnovne izborne jedinice i ona je objavljena u ( „Službenim novinama BiH“ 29/16), dakle da se i to 
osvježi malo nije '10, nego '16.   
 
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
6.1. Donosi se Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije za 2019.godinu. 
 
Usvojeno jednoglasno sa 25 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Smajlović Dženita Ermina 
Muminović, (SDA),    Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD -7 Odluka o izmjenama i dopunama Pravila ustanove Dom kulture „Edhem Mulabdić“ Maglaj; 
 
Jasmin Bilić, iz Odluke koju ste dobili u vašim materijalima, na sjednici UO, a shodno zakonu, mi smo bili dužni 
izvršiti usklađivanje naše djelatnosti sa novim Zakonom o djelatnostima, pa tako i vidjeli ste prvo smo tražili da se 
dosadašnja klasifikacija naše JU uskladi sa novim, a pošto već to radimo mi smo pošto je OV naš osnivač i donosi 
Odluku o izmjenama člana 9. Klasifikacije djelatnosti tu smo stavili i proširenje djelatnosti. Tu se prvenstveno radi 
o trgovini na malo sportskom opremom u specijaliziranim prodavnicima, djelatnosti restorana i ostalih objekata za 
pripremu i posluživanje hrane, ostale djelatnosti pripreme opsluživanje hrane, djelatnosti pripreme usluživanja 
pića, internetski portal, djelatnost novinskih agencija, iznajmljivanje i upravljanje vlastitim nekretninama ili 
nekretninama uzetim u zakup, oglašavanje putem medija, iznajmljivanje i davanje u zakup opreme za rekreaciju i 
sport, fotokopiranje, priprema dokumenata i ostale specijalizirane pomoćne djelatnosti, umjetničko stvaralaštvo, 
djelatnost sportskih klubova, fitnes centri i ostale sportske djelatnosti. Dom kulture u čijem sastavu se nalazi 
Sportska dvorana od prošle godine u svom sastavu ima fitnes centar, trenutno je on najkvalitetniji na području naše 
općine. Ova djelatnost do sada nije postojala u našoj djelatnosti, to smo stavili moramo imati po zakonu. Što se 
tiče ostalih djelatnosti prvenstveno djelatnost usluge pripreme posluživanja hrane i pića, mi u našoj kino Sali, koja 
je jedna među najljepšim u BiH, a sve zarad boljeg rada, bolje usluge naše Ustanove prema krajnjim korisnicima, 
slušajući traženja naših posjetilaca,  gledala kino predstava uradili smo to zato što svako savremenije kino u svom 
asortimanu ima ponudu soka, kafe, kokica i ostalih grickalica. To je jedan od uslova zašto smo to uradili.  S druge 
strane Dom kulture ima u sastavu Sportske dvorane veliki poslovni prostor koji je do sad bio  diskoteka zv. 
„Winer“ u narednom periodu mi planiramo taj prostor preurediti, a sve u interesu boljeg finansijskog poslovanja 
naše Ustanove, gdje bi između ostalog tu bilo iznajmljivanje ili prodaja sportske opreme i neke druge stvari.  
Otvaram raspravu   
Vijećnik Firuz Galijašević,  Klub SDP-a će prihvatiti izmjene i dopune Pravila Ustanove DK „Edhem Mulabdić“ 
i moram pohvaliti za sve ove djelatnosti koje su ubačene i kada počne sa radom ovo sve što ste planirali, ko god 
dođe u posjetu Domu kulture neće biti ni gladan ni žedan.   
Vijećnica Svjetlana Zamboni, svakako osjećam obavezu da pohvalim novo ruho ove Ustanove, već i ove male 
izmjene koje ste uradili a vezano za enterijer ove ustanove su vidljive i za svaku pohvalu i za vrlo kratko vrijeme i 
ja vam na tome čestitam, posebno zbog toga što znam da ste sve uradili svojim ličnim snagama i sredstvima.  
S druge strane podizanjem svijesti unutar Ustanove i poboljšanje djelatnosti i finansiranja svake ustanove  je u 
interesu i Općinskog vijeća i ja u svoje lično ime vas i ohrabrujem. Dobro je da ste predvidjeli niz tamo kroz 
šifrarnik niz djelatnosti koje bi mogle danas, sutra doći na red i biti u okviru djelatnosti vaše ustanove, a mislim da 
sve opet vodi ka jednom cilju, a to je ostvarivanje što boljeg profita ustanove i poboljšanja materijalnog stanja, ne 
samo ustanove nego i njenih uposlenika. Ja vam na tome čestitam.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
7.1.  Usvaja se Odluka o izmjenama i dopunama Pravila ustanove Dom kulture „Edhem Mulabdić“ 
         Maglaj. 
7.2. Ovlašćuje se Predsjedavajuća Općinskog vijeća Maglaj da na osnovu ove odluke, pred notarom  
       potpiše  notarski obrađenu ispravu o izmjenama i dopunama Pravila ustanove JU Dom kulture  
       „Edhem Mulabdić“ Maglaj. 
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Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SbiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  11 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić 
Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović,  Ermina Muminović, (SDA) i Mustafa 
Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD -8 Plan i program rada KJD d.o.o. Maglaj za period 01.01. – 31.12.2019.godinu 
 
Otvaram raspravu  
 
Vijećnik Nedžad Lokmić,  Klub vijećnika SDP-a je detaljno razmatrao ovaj Plan i program rada KJD za 
2019.godinu i zaključio slijedeće. I sama činjenica da je izvještaj urađen na 31 stranici govori o ozbiljnosti i 
detaljnosti ovog programa, koji je detaljan, ozbiljan, ambiciozan i vjerujemo baziran na rezultatima i uspjesima iz 
prošle godine novog menadžmenta na čelu sa direktorom Bradarićem i ovom prilikom možemo uputiti samo 
čestitke i komplimente na radu u protekloj godini, odnosno ovom planu i programu za narednu godinu. Mi 
možemo samo nadati se da će između ostalog uspjeti direktor sa svojim saradnicima realizirati ovaj plan nabavki, 
koji će pomoći u još boljim rezultatima i izgledu našeg grada, za kojeg ljudi sa strane kada dođu možda daju 
najbolju ocjenu ovog društva.  
Na kraju želio bih prenijeti molbu i samom Direktoru, a i Načelniku. Ljudi koji žive u dijelom poplavljenom 
području, a odnosi se na ovaj dio niže mosta prema katoličkoj crkvi koji mole za pomoć u čišćenju onog 
materijala. I sam velečasni Jelić je zamolio za pomoć, obečao prisustvo svojih vjernika u čišćenju pa možda da se 
proba organizirati jedna akcija čiščenja. Ovdje su to ljudi već djelimično uradili, očistili ono sitnije što se moglo 
ukloniti rukama, grabljama itd. ali i sam sam vidio ostalo je dosta krupnih, teških stabala koja se ne mogu ukloniti 
bez mašinerije. Dakle, njihova molba direktoru KJD i Načelniku općine da se upute tamo ekipa sa mašinama kako 
bi svi zajedno to očisitili. Dakle, ovaj plan i program Klub SDP-a prihvata.  
Vijećnica Selma Avdić, ovo su moja lična zapažanja, znači sredstva koja od Općine iznose 145.000,00 KM, to je 
već napisano, znači 10 hiljada,115 hiljada i 30.000 KM, ukupan iznos je 245.000,00, znači ostala sredstva treba 
namiriti od 100.000,00 KM. Kada sam gledala ove tabele na strani 9 i kada piše broj čišćenja godišnje 35, 
međutim kada se to podijeli na mjesečnom nivou to iznosi 2,91 x ne samo 1 puta. Zatim tabele na strani broj 10, 
ovdje u tabelama na strani broj 10 navedeni su sati, konvertibilne marke. Da li mi možete reći da li su to iznosi u 
KM ili je to rad po satu? Ako možete da to na neki način razgraničite. Evo ovdje pranje ulica, nalog po satu iznosi 
45,00 KM, dok ovdje gore opis čišćenja, psi lutalice samo je navedeno u satima. Ako se može to razgraničiti, da li 
je to cijena u KM ili je to rad u satima. Zatim, odzvoz smeća se vozi na nivou općine Maglaj, pruža se za 5927 
domaćinstava i 351 pravno lice. Koliko još domaćinstava je ostalo da se ne vrši odvoz smeća, da li to znate tačno u 
brojevima i kada će se to početi vršiti? Što se tiče prolongiranja mjera zatvaranja deponije „Nekolj“ do kad to 
vama odgovara zakonski, terminski, šta je sa procesom korišćenja Reg. deponije Doboj, dokle se to došlo, u kojem 
nivou, kakve su to odluke? Da li poštujemo baš po principima odlaganje komunalnog otpada u skladu sa 
kantonalnom i federalnom strategijom? Ima još nekih tehničkih grešaka.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, i mi smo na organima DF  raspravljali o ovom Programu i naravno tamo su upućene 
sve riječi pohvale, ali činjenica je da nismo imali primjedbi, naprotiv samo riječi pohvale za sve ono što je do sad 
urađeno i za sve ovo. Čini nam se da nikad decidniji i jasniji ovaj program nije došao pred vijećnike kao ove 
godine. U svakom slučaju, puno je posla i nadam se entuzijazma kakvog je kod Direktora bilo prethodne godine, 
neće nedostajati ni u narednoj godini. Ja bih samo sugerisao po treći put da mi ne donosimo danas ovaj Program, 
mi zapravo dajemo suglasnost na Program rada KJD i ovlašćujemo oponumoćenika Skupštine  KJD da prihvati 
ovaj program, naravno ako ga usvojimo, a ja se nadam da hoćemo. Samo jedna mala replika kad je u pitanju 
regionalna deponija „Nekolj“, ja mislim da to pitanje trebamo postaviti nama, a ne direktoru, ili uopšte KJD, nama 
OV jer smo mi i nadležni i odgovorni za upravljanje deponijom.  
Vijećnik Safet Jašić,  što se tiče Plana i programa KJD, materijal je obiman i ima se šta i za reći. Što se tiče Kluba 
SDA mi smo ovaj materijal iščitali i obrazložit ćemo ovdje i neke i primjedbe, ne i sugestije itd. Po nama ovome 
Planu i programu se nalazi i zimsko održavanje puteva i odvoz smeća što i jest djelatnost KJD. Međutim, mi 
smatramo iz iskustva ćemo prenijeti ovo što se događalo u protekloj zimi, da KJD po nama nije u stanju pružati 
usluge zimskog održavanja ulica, lokalnih i nekategorisanih puteva obzirom da je ove godine u najvećem dijelu 
općine bilo loše održavanje, posebno na novošeherskom kraju, a što je imalo za posljedicu slijetanje putničkih 
automobila, autobusa, ne odvoz smeća itd. Naravno i mi volimo da sredstva sva ostanu kada su u pitanju javna 
preduzeća u Budžetu. Međutim trebamo biti realni ili se bolje opremiti za ovakve poslove. Ne možemo podržati 
povećanje cijena vode i kanalizacije. Tamo se nalazi da će se u narednom periodu planirati povećanje cijena 
kanalizacije i vode. Smatramo da nije ekonomski isplativo proširenje mreže vodosnabdijevanje i uključivanje 
novih područja, obzirom da je u planu navedeno da zbog toga treba povećati cijenu vode. Po nama je prioritet 
raditi na smanjenju gubitaka vode u gradskom vodovodu i gradskom području. Ni ove godine, kao ni prethodnih 
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godina nije bilo predviđeno uređenje dijela ulica Aleja ljiljana na mjestima gdje su platani potpuno uništili ulice, a 
ništa se ne radi po tom pitanju. Zaista kad krenete tamo onom ulicom vidi se da su oni izašli sa svojim podzemnim 
žilama skoro do pola ulice. U Programu nije navedeno uređenje ni jednog postojećeg parkinga na kojem se vrši 
naplata, a smatramo da je to neophodno jer opremanje se ne može svesti samo na naplate , aparate, gdje je tu 
asfaltiranje površina, rampe itd. Ovo su naše primjedbe što se tiče Plana KJD uz sve naše želje da sredstva ostaju 
tu gdje trebaju da ostaju, ali ovo što se događalo u proteklom periodu u zimskim danima i kada je u pitanju 
poskupljenje vode i kanalizacije, iz rog razloga Klub SDA neće podržati ovaj Plan i program.  
Vijećnica Svjetlana Zamboni, samo da ne ode pogrešna slika sa ove sjednice, doduše vi ste se u svojoj diskusiji 
ogradili na novošeherski kraj, a tu je i Direktor koji će obrazložiti. Obzirom da građani su bili više nego zadovoljni 
zimskim održavanjem ove godine i obzirom na trajanje ovog snježnog pokrivaća koji je bio prisutan gotovo dva 
mjeseca, a poredeći sve prethodne godine koje ja kao vijećnica pratim, ja moram iskazati svakako sve pohvale 
vezano za zimsko održavanje na području općine Maglaj. Zahvaljujem se također i direktoru i njegovim 
saradnicima u KJD koji su na svaki poziv naših građana reagovali brzo i učinkovito i za sobom ostavljali samo 
dobre rezultate. Nadam se da će u okviru izjveštaja koji bude na jednoj od narednih sjednica OV biti i više 
mogućnosti da o tome govorimo i o samim prijedlozima možda za unapredjenje nekih nedostataka koje neko 
smatra da su prisutni u izvršavanju.  
Mehmed Bradarić,  ovaj Plan i program KJD nije nikakav izvještaj o radu. Izvještaj o radu će doći brzo i mi smo 
samo ponudili plan i program za 2019.godinu. Ja ću ga samo u segmentima kratko obrazložiti. Moram reći kad 
gledamo po segmentima,  kad je u pitanju proizvodnja i distribucija vode, prošle godine u 2018.godini nije bio ni 
jedan incident kad je u pitanju kvalitet vode. Dakle, higijenski, bakteriološki, fizičko-hemijski nalazi su pokazali 
da je voda potpuno ispravna i mi te nalaze svakodnevno radimo prema Pravilniku o higijenskoj i zdravstvenoj 
zaštiti odnosno ispravnosti vode za piće. Tu su pravilnici jako strogi i mi tu nekih kalkulacija nemamo, niti 
smijemo imati. Prošle godine 2018. proizveli smo i distribuirali oko 765.000 m3 i ove ćemo godine otprilike 
zadržati taj iznos , to znači u prevodu negdje oko 32 l/sec. Rezervi ima još nekih 4-5 l/sec i ja mogu reći kad je u 
pitanju planiranje proširenja mreže, može se računati  na tih 4-5 l/sec, ali s obzirom da se planira značajno 
proširenje mreže tu bi možda u budućnosti falilo vode. Taj nedostatak vode može se nadomjestiti rekonstrukcijom 
ove distributivne mreže. Samo jedan primjer ulica Abdulaha Mahmutagića, 1.marta i Sarajevska ulica su 
rekonstruisane i tu se uštedjelo 4-5 l/sec upravo onoliko koliko je trebalo Bijeloj Ploči i Ulišnjaku. Dakle, nekih 
1700 metara i ja se nadam da će nadležna Služba i Općinski načelnik poraditi na tome. Gubitci zaista jesu veliki i 
oni su negdje oko 48%. Oni se ne razlikuju nimalo od drugih gradova i to je opće poznata situacija i zna se ko taj 
dio radi.  
Ono što bih želio reći još vezano za vodu, volio bih da se usvoji ovaj elaborat o zaštiti izvorišta rijeke Bistrice. 
Gore postoje problemi, imate svakodnevno eksploataciju šljunka, pijeska i u subotu je to bilo. Ja sam obišao gore 
teren. Imate devastaciju šume, bilo je gore smetljišta, divljih deponija koje smo mi očistili, ali ovo su dva 
problema koja treba kroz ovaj elaborat vrlo brzo zaštiti.  
Kad je u pitanju odvoz smeća krajem 2017.godine, imali smo 4800 evidentiranih korisnika, što znači da nisu svi 
plaćali. Jako puno njih nije plaćalo. Krajem 2018.godine samo za godinu dana imamo skoro 6000 evidentiranih 
korisnika, to je za 1200 više korisnika. To su nove lokacije. Ona Odluka o komunalnom redu natjerala je nas sve 
da uključimo i ostale mjesne zajednice, ali to su i oni ostaci u mjesnim zajednicama gdje ljudi nisu jednsotavno 
bili evedentirani i to su oni reslovi, krajevi mjesnih zajednica koji nisu bili uključeni i ja razumijem te ljude. Nisu 
ni mogli plaćati ako je on smeće trebao nositi 500-600 metara. Danas toga nema, mi te krajeve kupimo, naši 
kamiončići idu u te krajeve pokupe smeće i vjerujem da je tu neko opšte zadovoljstvo. Šta ćemo raditi u ovoj 
godini, jeste da uključimo i ostale koji nisu uključeni. To je samo područje Bočinje i Bakotića. Krsno Polje je 
uključeno i imamo možda još nekoliko tih nepoznatih lokacija koje ćemo uključiti. I to je na neki način odgovor 
na ono jedno vaše pitanje.  
Što se tiče selekcije otpada, mi smo pravnim subjektima u toku 2018.godine podijelili negdje oko 200 kutija u koje 
oni odlažu papir, ali smo najprije poslali negdje oko 40 kontejnera zaključanih i oni čitavu godinu skoro jesu 
zaključani. Tu postoji jedna disciplina građana gdje niko ništa nije ružno uradio i u te kontejnere mi odlažemo 
papir, plastiku, itd. Tu baš i nismo nešto zadovoljni, jer postoji u onih 7 dana kako se kupi postoje kontejneri koji 
budu potpuno prazni, a pored njih imate jako puno papira, flaša i tu treba raditi na edukaciji građanstva i to upravo 
i radimo. Danas jedna naša pripravnica u jednoj osnovnoj školi vrši edukaciju među učenicima. Nisam ja siguran 
da to treba samo prema djeci raditi. Imate jako puno građana koji se zovu čak i akademci itd. koji su jako 
nedisciplinovani kad je to u pitanju. Pravnim subjektima smo podijelili oko 200 kutija i oni odlažu papir i zamolili 
smo ih da taj papir odnesu u te zaključane kontejnere i u svakom haustoru imate kutiju gdje petkom mi kupimo taj 
papir i odlažemo na naš prostor i vršimo njegovu selekciju, distribuciju na već poznati način. Dakle, naš je cilj da i 
to nekoliko stotina naših korisnika građana budu uključeni u organizovani odvoz smeća.  
Kad je u pitanju zimsko održavanje KJD je radilo zimsko održavanje u gradu i starom gradu i nikada ni jedna 
primjedba nije bila vezano za održavanje, čak šta više imali smo primjedbi   pa nemojte toliko strugat, a vi morate 
tjera vas zakon, tjera vas odluka, tako da smo taj dio na taj način uradili.  
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Što se tiče novog ovog zimskog održavanja dionica i lokalnih puteva, nismo imali puno primjedbi, ne kažem da ih 
nije bilo. Jako puno pohvala je došlo pa čak i od vijećnika samih  itd. da ne licitiram. Ne kažem da nije bilo 
propusta, koje ćemo mi sasvim sigurno u toku iduće zimske sezone riješiti, regulisati. Na kraju krajeva i drugi su 
nastajali tako.  
Nije bilo nikakve službene zabilješke od strane policijske stanice da je neki autobus sletio ili kamion sletio ili auto 
sletilo. Ja sam bio par puta gdje su mali autobusići sletili, ali istovremeno smo pozvali i policiju odmah da dođe da 
utvrdi da taj autobus ima gume koje ni našto ne liče i autobus je bez lanaca. Dakle, njegova je bila obaveza da nosi 
zimsku opremu. Oni to nisu i mi nikada nismo ni jednu službenu zabilješku dobili od policije, što je i mjerodavno.  
Komunalno javno društvo u toku 2018.godine je jako puno radilo na popravci naših mašina, uređaja. Gore je bio 
potpuno zapušten prostor, nisam čuo proteklih godina je bilo takvih pitanja ovdje, gore je bila bara, gore su bili 
kamioni koji su bili potpuno pokvareni, nizašta nisu bili, a danas gore nemate ni jedne mašine koja nije u funkciji. 
Našli smo sebi nabavljača preko javnih nabavki servisera koji će popravljati te mašine i s obzirom na ovaj program 
mi imamo putem javnih nabavki da to i proširimo. Imamo potrebu da čistimo ulice, peremo ulice, pa smo tu 
planirali jedan kamion koji će raditi na tome. Prošili smo djelatnost odvoza smeća, pa imamo potrebu za još 
jednim kamionom za smeće i trudit ćemo se da kombinovanim sredstvima  nešto putem fondova, nešto putem 
vlastitih  sredstava dođemo do toga. KJD je zateklo milion i trideset hiljada duga od naših korisnika i moj je cilj 
bio da u 2018.godini taj dug smanjimo i mi smo ga smanjili i vidjet ćete u izvještaju koliko je to i nastojat ćemo da 
bez pardona da taj dug i dalje smanjujemo. Tu prilično uspjevamo, ali ima i oni koji više ne postoje. Firme ne 
postoje, ostale su dužne nekoliko hiljada KM  i možda desetina hiljada KM i te firme više ne postoje. Dakle, to je 
krivica nekoga ko je bio prije mene, a  u 2018.godini mi pratimo, onaj ko je dužan morat će to izvršavati na 
vrijeme.  
Samo da kažem da je KJD završilo 2018.godinu pored svih silnih investiranja, dakle za razliku od 2017.godine 
kada je u firmu investirano 20.000 KM, mi smo u 2018.godini investirali 320.000 KM i firma izlazi iz 
2018.godine sa pozitivnim poslovanjem, to ćete dobiti u izvještaju. Nije to neki veliki iznos, ali nismo u gubitku.  
Što se tiče ovih odgovora, prvo hvala na čestitkama, odgovorio sam za odvoz smeća, što se tiče deponije „Nekolj“, 
evo ova poplava je pokazala da je ona još najbolja. Imate deponiju u Zavidovićima koji moraju ići u Moščanicu i 
plaćati 50,00 KM/t odvezenog smeća bez amortizacije, bez goriva. Mi se spašavamo na račun deponije i Natron i 
to je na opću korist svih nas i zbog toga trebamo biti zadovoljni. Regionalna deponija Doboj je lošija od ove naše 
gore deponije. Ona ni na što ne liči. Tu vam je samo jedan prostor u koji uđete, istresate, ima vaga izvagajte i 
morate platit 25 KM/t. Ako neko hoće da mi vozimo naše smeće dole i da plaćamo, ali imamo gore zaista te 
kapacitete i to je nešto što KJD ne odlučuje, nego odlučujete vi ovdje.  
Za ovo zimsko odgovorio sam gospodinu Jašiću, nije istina da su nezadovoljni. Mi imamo nekoliko mjesnih 
zajednica, pismeno kažu ljudi svaka vam čast. Imate tu u Planu i programu dionice koje se održavaju i morate 
priznati Jašiću da nigdje nema u tim dionicama gore onih puteva unutar sela, a čistili smo. Ni jedan onaj putić nije 
tu evidentiran, a čistili smo. To nismo samo radili u Kopicama, to smo radili u svim mjesnim zajednicama da 
građani budu zadovoljni, da imaju tu prohodnost koju smo uspjevali samo u šest sati završiti. Ne slažem se s tim. 
Ovo slijetanje autobusa, rekli smo pitajte i policiju šta je bilo. Nisu ni zvali policiju, nisu smjeli zvati policiju.  
Povećanje cijena ne utvrđuje KJD, mi smo rekli kako doći do rezervi vode, kako do ovoga, to u nekoj perspektivi 
nisam siguran da će i ove godine doći do povećanja cijena naših usluga. Mi na tome ne insistiramo, kažemo dokle 
god na ovaj način možemo poslovati, mi ćemo poslovati. Dakle, treba javno reći ako vi jedino nemate tu  namjeru 
da KJD neće izaći sa inicijativom  o povećanju cijena naših usluga.  
Proširenje mreže ne znam tačno našto ste mislili, tu piše ide se Poljice i to je ono što sam rekao ako se planira ići u 
proširenje moramo raditi i na sanaciji distributivne mreže u gradu kako bismo stvorili te rezerve vode.  
Uređenje ulica platani, to ne odnosi se na mene i parkinge čistimo. Postavljeni su parking aparati na četiri prostora, 
čistimo zimsko održavanje sve i jedan je bio očišćen, čak i druge smo čistili da mogu ljudi parkirati, ne mogu na 
naš tamo da plati. Početkom proljeća iznenadit ćete se kako će to lijepo uređeni parking prostori, biće tu i cvijeća 
biće i svega. Rampe ne dolaze tamo, gdje postoje parking aparati rampe nisu potrebne.  
Vijećnik Safet Jašić,  nikome nije cilj da ovdje nekome nešto kontrira da obara itd. reći ću samo činjenice, ništa 
nije izmišljeno. Da budemo realni, čovjek koji je održavao zimsko održavanje, kad smo se dotakli toga iću u tom 
pravcu na novošeherskom kraju. Izuzetno mi je drago, to je čovjek domaćin sa tog područja i trebao je da zaradi 
neki dio sredstava. To je za pohvalit. Međutim, relacija puta Novi Šeher-Kopice 5 km i ako računamo gore gdje bi 
trebalo da se ide do Hatkinih njiva, mislim da nije dobro radio, nije dobro čistio, to će reći mještani sigurno. Ovo 
nije kritika, možda je to prva godina neću da ulazim u to, ali govorim o činjenicama. Svako jutro u pola šest idem 
na posao, nikad nije bio u pola šest očišćen put. To je jedna činjenica, nije ranio, nije čistio na vrijeme, a druga 
stvar što je to loše radio. Zaista ne mislim da ikome činim neku nepravdu, ovo su činjenice, drago nam je da je taj 
čovjek to radio, ali morao je imati veći kapacitet, jer njegova korpa koja ima 50 kg one troske, on nju potroši dok 
izađe iz Šehera na ono brdašce i gore nema ništa led. Znam da je naknadno, slale se mašine i lupao se onaj led, ali 
ujedno lupo se i asfalt. Ovo je istina, ovo treba prihvatit i gledat ubuduće da to se radi kako bog zapovjeda. Neka 
radi KJD, ja sam za to, možda je negdje bilo i dobro i to podržavam, ali govorim ovo jer sam svako jutro rano 
ranilac i vidio sam kako je urađeno, tako da me nemojte pogrešno shvatiti, ovo su činjenice. Odvoz smeća ako je 
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dobro tako održavano, zašto kamion KJD nije mogao doći ni u Kopice, ni u Čobe, ni u Domislicu, čak ni u Šeher. 
Po Šeheru nije mogao kupit, u Šeheru na jednom mjestu razgrne, a nagrne  na drugi put. Uglavnom budite sigurni 
da se nije imao gdje auto parkirat u Šeheru. Što se tiče vode, ostajemo da to ostane na istom nivou, održavanje 
smanjenje gubitaka itd. i treba u tom pravcu krenuti.  
Vijećnik Firuz Galijašević,  ja moram da vidim jesam li ja shvatio ili vi. Ovo je Plan i program rada KJD za 
2019.godinu, znači nije izvještaj o radu za koji svi vi govorite, je li čistio ili nije. Da napomenem što se tiče moje 
MZ Moševac, nikada bolje nije čišćena do ove godine. Znači Moševac, Ravna i Oruče. Imali smo sreću da smo 
dobili kvalitetnu firmu koja održava naše puteve. Ovo je plan i program rada KJD, a ne izvještaj.  
Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče Plana i programa KJD, naš će klub to podržati. Želio bih da se osvrnem na 
izlaganje kolege Jašića. Činjenica je da je ova godina bila specifična, da smo imalli skoro svaki dan snijeg 5-10 
cm. Ja sam putnik i svako jutro putujem na posao odozgo. Vjerujte meni je ispred moje garaže svako jutro sam 5-
10 cm čistio. Ne branim ni KJD, ni radnike i ovaj čovjek što je zauzeo se i radio novošeherski kraj nismo ni mi bili 
svjesni, ali možda ni vi. Imali smo prethodne godine možda 5 dana snijega i ako je napadao 15 cm snijega, a sad 
smo imali 20 dana i više svaki dan snijeg. Ja sam išao u Visoko i Zenicu, pred Bosankom u Zenici je bio led 15-20 
cm u centru grada. Otiđite u Doboj, takva je situacija bila, mi smo se svi trudili da nam bude lijepo i u mjesnim 
zajednicama smo dali doprinos mještanima. Trebamo shvatiti. Ja gledam na fejzbucima kritike ljudi. Imamo 
Gornje Čobe, mi moramo se orjentisati gdje živimo, znači živimo na visinama gdje je nemoguće doći autom, a 
kamoli da ti dođe kamion da očisti. Trebamo prihvaitti gdje živimo. Imamo tako i u Domislici Kusure, ali smo se 
svaki dan trudili mi mještani da uradimo nešto, a ne čekat 50 ljudi da nam Općina očisti.   
Ja želim da skinem direktoru kapu za ovaj dosadašnji rad. Zamolili su me radnici KJD za ovaj kratki period, ljudi 
su bili na ugovoru o djelu po 5-10 godina, imali su po 300,00 KM i nikakvih drugih primanja. To je Direktor 
riješio uveo ljude, nije gledao stranački. U zadnje vrijeme taj isti direktor zaposlio je Jašića iz Kopica i radi na 
bolje i ne gleda čovjek to. Zamolili su me radnici da nikad od kako je počelo komunalno da nije bilo urednije i što 
se tiče njihove opreme, imali su odijela, HTZ opremu, oni su i sami vidjeli da ih poštujemo na ulici kad ih vidimo. 
Bili su ko ne znam ni ja kako bih ih naveo. Rekli su mi radnici da ovo iznesem da nije nikad bilo do sad ovako. 
Što se tiče čišćenja, radnik sam komunalnog, obilazim teren, mi dolazimo gdje konj sa samarom dolazi sa PIK-
apom i kupimo smeće. Imamo 10 kuća u pet zaseoka, ali se trudimo da i to očistimo. Divlje deponije makeli smo 
60 do 70%. Vjerujem da će se ako bog da još bolje raditi.  
Vijećnik Josip Jurišić,  mi smo na sastanku OOHDZ razmatrali ovaj Plan za 2019.godinu i isto tako su bile samo 
pohvale na ovaj Plan koji treba biti odrađen u slijedećoj godini. Napravljen je precizno, detaljno, sve po redu ima 
dosta materijala na 30-tak stranica jako kvalitetno urađeno. Ono što sam htio isto reći kad je već krenula rasprava 
oko čišćenja, pa može ići i ona, jer u tom Planu je predviđeno da će KJD čistiti i slijedeću godinu pa iz tog razloga 
možemo se malo osvrnuti i na to. Teško je sad reći bilo je dobro čišćenje ili nije valjalo ništa čišćenje. Obično to 
tako bude, jedni kažu valjalo skroz, jedni kažu nije valjalo ništa. Obično je istina tu negdje na sredini, treba 
prihvatiti sve relevantne činjenice koje su bile i desile se, pa onda izvući pravi zaključak. Što se tiče ovog 
gospodina koji je kod nas radio, on je moj susjed i on se zaista trudio i treba to otvoreno reći. Međutim, 
mehanizaciju koju on ima ne može to napraviti na najkvalitetniji način. Prohodno je bilo, daleko od toga da nije 
bilo prohodno, snijeg je padao stalno. Jasno nam je svagdje je pravio probleme, ne samo kod nas i ja sam sa 
direktorom jedne prilike, on je obilazio teren pa smo malo razgovarali i ja sam mu tad prenio o čemu se radi i došli 
smo do zaključka i on je rekao da će se to probati slijedeće godine još malo bolje pristupiti, jer zbilja ovaj sa 
traktorom, traktor je spor i može te manje relacije, ali njemu jest daleko iz Šehera do Kopica dok dođe ona korpa 
je mala posipni materijal itd. Međutim, ja se nadam da će to slijedeće godine biti puno bolje.  
Vijećnica Dženita Smajlović,  prvo da odgovorim kolegi Galijaševiću, tačno je da ovo nije izvještaj, ali treba se 
osvrnuti i na to šta je urađeno, da bi mogli vidjeti da li je ovaj Plan i program prenapuhan i da li je on realan. 
Tačno je i da na novošeherskom kraju nije se vršio odvoz smeća kako je to trebalo, a to što mi živimo kolega 
Bešiću na takvom području, ne znači da mi trebamo plaćati usluge koje nam se ne vrše. Pitanje, koliko puta se 
vršio odvoz smeća za ovih par mjeseci konkretno u MZ Čobe?  
Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče odvoza smeća sigurno mogu garantovati jednom ili dvaput u proteklom 
mjesecu. Možda nije došao ali smo uvijek gledali da dođe kad dozvoli vrijeme. Ja ne mogu da vjerujem da ljudi to 
tako govore. Nije došao kad je bio led. Ne možeš sa svojim autom doći, ko će ti doć s kamionom da rizikujemo 
sigurnost vozača i radnika.  
Mehmed Bradarić,  14.12. je pao prvi snijeg i nikad do 26.01.2019. godine nije otišao. Dakle, imali smo 42 dana 
u kontinuitetu snijeg, led itd. Sjetite se prošle godine u januaru. Sadili smo ove lipe, preko 20 stepeni je čitav 
januar skoro bio. To su ti uslovi u kojima smo mi radili i ja ne sporim da nije bilo gore propusta, procijenili smo i 
mi zajedno s načelnikom da onaj trraktor možda i ne može cijelo to područje držati gore, ali smo već u završnoj 
fazi, osposobili smo jedan kamion 4 x 4, dakle vozilo koje može ići ko tenk i upravo je opremanje tog kamiona i 
opredijelit ćemo ga za novošehersko područje i ja sam siguran da takvih problema neće biti. U drugim dijelovima 
općine nikada ni jednu primjedbu nismo dobili, čak smo imate taj plan dionica, čak smo Abdurahmanoviću i 
Gornju Kosovu čistili i u Moševcu, Šeher ni u jednom trenutku nije bio zapušten. Crnojevići su išli, dakle to je put 
koji je dužine kilometar, ja sam to sve obišao po sto puta da se uvjerim da vidim kakav je kvalitet. Jablanica, 
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pitajte ljude u Donjim Bradićima koji je jako nezgodan put, volio bi da je neko tu da kaže ima li i jednu primjedbu, 
ali ne sporimo. Smeće je išlo redovno, ove glavne dionice smo išli, ali ne možete vi, rekao sam malo prije da smo 
pokupili sve krajeve smeća. Možda ima još neki krajičak gdje pošaljemo malo vozilo zbog četiri pet kuća, mi to 
radimo, ali ovo gore pošto je specifično područje možda se nije taj dan pokupilo, ali nije ni ostalo. To smeće nije 
ni ostalo, pokupili smo itd. I uz sve to malo prije sam rekao da je mehanizacija kojom mi raspolažemo bila jako 
stara, jako zapuštena. To smo nabavkama riješili ili regulišemo još i dalje. Morali smo računati na te kvarove, 
sjećam se Gornja Bočinja to je 5 km, pet kuća gore živi i gore smo otišli i onda ste jedan dan imali tri auta u autu. 
Potpuno iskorišteno tri auta jer je jedno zapalo, drugo došlo da ga izvuče pa nije moglo, pa došlo i treće a onda 
imate 5 sati tri vozila i tri vozača. Na sve to moramo računati, ali govorim o nekih 42 dana i ja sam svaki dan bio 
na licu mjesta prisutan, nisam to prepuštao da ljudi rade na svoju volju itd. Dakle, ako je bilo propusta a bilo je i 
rekli smo da ćemo to riješiti iduće godine pošto u planu ima.  
Općinski načelnik, bila bi ova točka puno kraća da se direktor KJD ne zove Mehmed Bradarić, nema veze ali s 
obzirom na njegovu uspješnost kad bi i do sutra imali ovu tačku dnevnog reda. Ja se želim osvrnuti na Plan i 
program koji je iznesen. Kao općinski načelnik sam zadovoljan, vjerujem da ćemo to zajedno realizovati KJD, 
Općina i resorna općinska služba. Što se tiče ovog dijela iako će doći izvještaj na red na sjednicu OV, neka se 
malo pomenuo i ovaj dio. Ja ću kratko dodati, ovo je meni treća zima na mjestu općinskog načelnika, prethodne 
dvije zajedno nisu bile snježno opterećene kao što je ova bila preko 40 snježnih dana. Možda je nekom žao što je 
firma koja je prije radila više ne održava, ali me ne interesuju firme, ne interesuju me stranke kad je to u pitanju, 
interesuje me konkretno izvršenje budžeta, interesuju me javne ustanove, javna preduzeća, interesuje me 
zadovoljstvo građana. Ove godine, toliko snježnih dana, toliku količinu snijega komunalno je preuzelo održavanje 
zimsko na cijelom području općine uz manji broj kooperanata. Svima je to bila prva zima i mislim da su uspješno 
položili ispit, ja im čestitam u ovom trenutku. Da je bilo dionica gdje se možda moglo bolje učiniti sigurno jeste i 
to tako svake godine ima, vjerujem da ćemo iduće godine sa KJD imati još kvalitetnije održavanje nego što je bilo 
ove godine. Ono što znam jeste da će biti opremljeniji. Već sada je na raspolaganju jedno vrlo kvalitetno vozilo za 
te uslove. Ja bih vas zamolio direktore kad budete radili izvještaj, detaljno to opišite, pa s obzirom da se ovdje 
poteže pitanje na nakaradan način pitanje i vode, ja bih vas zamolio da nam u izvještaju dostavite i spisak velikana 
koji nisu plaćali ni komunalije ni vodu itd.  
Predsjedavajuća, zaključujem  raspravu i dajem na glasanje   
 

Z A K L J U Č A K   
 
8.1. Prihvata se Plan i Program KJD d.o.o. Maglaj za 2019. godinu.  
8.2. Daje se saglasnost opunomoćeniku ispred državnog kapitala da glasa za ovaj Plan i program KJD d.o.o. 
Maglaj za 2019.godinu.  
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  10 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Safet 
Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović,  Ermina Muminović, (SDA) i Mustafa Buljubašić 
(samostalni vijećnik).   U vrijeme glasanja u sali nije bio prisutan vijećnik Delić Edib.     
 
Tehnička pauza od 10 minuta.  
 
AD -9 Pijačni red Gradske pijace u Maglaju;  
 
Predsjedavajuća,  dobili ste materijal u sazivu, samo jedna mala napomena da je Pijačni red usvojen od strane 
Nadzornog odbora KJD te je nama poslan da donesemo odluku o davanju saglasnosti na isti.  U skladu sa 
Zakonom o unutrašnjoj trgovini na Pijačni red članom 39. Općinsko vijeće treba dati saglasnost na predloženi 
Pijačni red koji je dostavljen od strane Nadzornog odbora.  
Otvaram raspravu  
Vijećnik Nedžad Lokmić,  u ime Kluba SDP-a mogu ponoviti samo čestitke i pohvale iz prethodne tačke, a 
čitajući detaljno moram priznati da za sve nas ovdje ima i zanimljivih stvari, detalja članaka iz Zakona koji mnogi 
od nas nismo znali. Zaista je preporučljivo iščitati sve te detalje i kad se tiče prava korištenja, odnosno korisnika 
krajnjih potrošača i organizatora, mnoge detalje mnogi od nas nismo znali. Mogu samo poželjeti da se nastavi sa 
ovako uspješnim radom ove naše pijace. Zadovoljstvo korisnika je svakodnevno, pozitivne kritike i u ime Kluba 
vijećnika SDP-a iznosim stav da ćemo prihvatiti ovaj Pijačni red.  
Vijećnica Selma Avdić, želim da postavim samo jedno pitanje. Da li smo morali na onakav način da zatvorimo 
ljude koji tamo rade na pijaci, da li smo trebali da postavimo onako žice i ono sve? To se ne sviđa ni nama 
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kupcima, ni njima prodavcima. Da li se moglo na neki drugačiji način da odvojimo a ne onako baš? To je čisto 
pitanje. Veoma je ružno pogledati ljude zatvorene kao u nekim boksovima tamo na pijaci.  
Mehmed Bradarić,  vama vijećnicima nije nepoznato da smo mi početkom prošle godine dobili upozorenje od 
Kantonalne uprave za inspekcijske poslove na zakonito postupanje i uređenje onog prostora. Poduzimanje mjera 
kako bi se onaj prostor tamo uredio. To je podrazumijevalo fizičko odvajanje onih prostora, a fizičko odvajanje 
znači ograda i morali smo postaviti ogradu. Naravno postojala je mogućnost improvizacije te ograde i da vrlo brzo 
dođete u situaciju da vrlo brzo opet morate drugačije razmišljati. To je bila hajka onih dana, a ja nisam čuo poslije,  
hodam, tamo sam stalno i ne čujem te priče da su ljudi nezadovoljni. Morali smo fizički te pozicije odvojiti, 
ograditi. Morali smo higijenski tamo dovesti vodu pored jedne česme, napravili smo i drugu česmu. Morali smo 
higijenski urediti i javni WC koji je uređen i tu smo potrošili pare da bi WC bio u funkciji. Morali smo 
organizovati prikupljanje smeća, postavili smo kontejnere, kante, morali smo urediti taj prostor. Da to nismo 
uradili kazna za pravno lice   KJD bila bi od 3-15 hiljada, a za mene kao odgovorno lice od 1.000 – 2.000 KM i 
opet bi to morali uraditi, a da nismo to uradili onaj prostor bi vjerujte mi bio javni WC. Moram reći da su radnici 
dolazili u četiri sata ujutro srijedom da ono počiste, urede. Svašta se tamo nalazilo i polahko smo mi navikli na taj 
prostor, to je prostor koji smo mi u cijelosti platili. Ono što je puno vrednije jeste što smo brzo izdejstvovali 
dozvole zahvaljujući službi i  općinskom načelniku, tako da danas imate prilično pristojan prostor. Bile su i one 
zgrade okolo koje su sablasno izgledale. Možda to tako izgleda, a ljudi su se navikli. Mi te prostore zaključavamo i 
pravovremeno čistimo i danas su to uređeni prostori. Ono što je bitno jest da su svi trgovci registrovani i svi su 
unutra. Oni koji nisu unutra, to nije naša nadležnost to treba inspekcija da rješava i nakon ovoga slijedi novi 
cjenovnik i mi ćemo već na idućem vijeću ponuditi cjenovnik. Ne kažem da će biti veće cijene, naprotiv mi smo 
već na početku cijene i snizili na opšte zadovoljstvo ovih korisnika.  
Ne znam ja nekome se to dopada, nekome se ne dopada.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje   
 

Z A K L J U Č A K   
 

9.1. Donosi se Odluka o davanju saglasnosti na Pijačni red Gradske pijace u Maglaju.  
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SbiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  11 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić 
Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović,  Ermina Muminović, (SDA) i Mustafa 
Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD -10 Nacrt Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine  Maglaj za 2019.godinu; 
 
Otvaram raspravu  
Vijećnik Delić Edib, Klub vijećnika SDA je razmatrao Nacrt Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji 
općine Maglaj za 2019.godinu i kao takvog ćemo ga prihvatiti. Svoje prijedloge, sugestije ćemo dostaviti u pisanoj 
formi.  
Vijećnica Selma Avdić, pošto je ovaj materijal bitan veoma za sve naše komitente, želim samo da postavim neka 
vijećnička pitanja. Da li se kod nas na području općine Maglaj nalaze nasadi vinove loze uopšte? Pošto se od ove 
godine počelo davati i poticajna sredstva od kantona, da li i koliko ljudi. Također znamo da se pčelarstvo nalazi na 
dnu ljestvice u BiH, a prošle godine za 16 udruženja su data sredstva od kantona, od 42.000 KM. Koliko mi 
imamo na općini Maglaj prijavljeni komitenata koji koriste ove usluge i koliko imamo prijavljenih košnica i 
svega? U BiH na nivou godine se potroši 2000 tona godišnje meda što je ½ kg po jednoj osobi na nivou godine. To 
je veoma malo prema zdravstvenim standardima, to bi trebalo da bude 6 kg na nivou cijele godine.  
Također proizvodnja koštičanog, jezgrastog voća to je nešto novo što se počelo uzgajati. Da li kod nas ima 
uzgajivača u kojem obimu, koliko, koje su to površine zemljišta?  
Ferhat Bradarić,  ovaj Nacrt Programa poticaja poljoprivredne proizvodnje je u formi nacrta i nakon ovoga 
dokumenata slijedi javna rasprava gdje će svi moći da daju svoje prijedloge, primjedbe, sugestije i da mi takve 
primjedbe predočimo vama kao vijećnicima i da se kao takvi razmatraju. Za napomenu u odnosu na 2018.godinu, 
ove godine je povećanje Budžeta na poziciji poljoprivrede za nekih 5.000 KM,  tj. 3-5%. Kad je u pitanju izvršenje 
i plan utroška sredstava u 2018.godini, svi oni programi, poticaji koji su bili kao takvi planirani su i ispoštovani. 
Znači nije ni jedna od ovih planiranih podrška zakinuta niti je nekome umanjena, čak šta više išli smo na 
maksimalne pozicije koje su kao takve bile planirane ili čak i više kad je u pitanju podrška proizvodnje maline i 
kupine.  
Konkretno kad je u pitanju vinova loza, samo bih još i ovo napomenuo u odnosu na plan i implementaciju u 
2018.godini, ovaj program podrazumijeva i podršku proizvodnje feferona – paprike, mi imamo za informaciju 
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negdje 15 korisnika kooperanata koji su potpisali ugovor u petak i do srijede će biti zadnji rok za prijavu. Mi 
računamo da će to biti cca 20-tak kooperanata, sa nekih cca 20 dunuma.  
Kad je u pitanju vinova loza mi jesmo razgovarali na fonu podrške ovoj grani poljoprivrede, međutim nemamo 
informaciju, nije niko od naših sugrađana se javio da ima ovakav vid podrške. Svjedoci smo  na području žepačke 
općine postoji vinarija „Zovko“ da radi sa svojim kooperantima iz Italije po pitanju otkupa i plasmana vina i da 
određen broj naših komšija i bavi se ovom proizvodnjom,  međutim mi nemamo tu informaciju. Ukoliko se pojavi 
neko kao takav na ovoj javnoj raspravi mi ćemo ga uzeti u razmatranje i dati za prijedlog da se takav vid podrške 
poljoprivredne proizvodnje podrži.  
Kada je u pitanju podrška pčelarima, mi za informaciju imamo cca 2000 košnica na području općine. Ne znam 
tačno koji je to broj kooperanata, a gro tih kooperanata ima preko 10 košnica, znači onih ozbiljnih proizvođača. Mi 
smo razgovarali šta da uradimo onima koji imaju 2-3 košnice, to su oni ljudi koji su bili krenuli iz hobija. 10 
košnica njihov je prijedlog, a da je to iole ozbiljan pčelar i svi takvi koji su imali 10 i više košnica su podržani sa 
10 KM po košnici i mimo toga Udruženje pčelara je prošle godine dobilo dva vida podrške kao Udruženje i 
pojavili su se na javnom pozivu kao Udruženje i dobili su 1.500 KM i imali su još jednu podršku oko 1.200-1300 
KM za njihov rad sa partnerskim udruženjima. Tako da su oni u dobroj mjeri podržani i mislim da su čak i 
zadovoljni. Obraćali su se par puta o nekim drugim stvarima.   
Kad je u pitanju koštunjičavo voće mislite na sjemenke, orašasto. Kad je u pitanju koštunjičasto imamo saznanja 
da se par naših sugrađana bavi proizvodnjom bundave i prodajom tih košpica ili sušenih ili u sirovom stanju. 
Međutim, nisu se pojavili kod nas da ih podržimo kroz ovaj vid. Nisu isključeni da se ne mogu pojaviti. Imamo 
saznanja da su to neka dva ili tri kroz neku našu informaciju, a kad je u pitanju proizvodnja lješnjaka i oraha nema 
trenutno niko ko je zainteresovan za to. Ako ima, vjerovatno to radi u nekoj svojoj vlastitoj režiji. Imali smo mi 
programe podrške sadnje zasada lješnjaka prije 2-2,5 godina. Javila je jedna firma koja bi željela da to otkupljuje i 
da to vozi, pošto su te proizvodnje uglavnom zastupljene na području Turske, znači za ove konditorsku industriju 
Švicarsku i Austriju, međutim nije našao na odjek kod nas. Bez obzira na sve to ko god da se pojavi  sa svojim 
nekim prijedlozima, a ima ih neka veća grupa, oni će svakako naći svoje mjesto u ovom programu.  
Mi pored ove tačke imamo i iduću tačku. Mi ćemo proslijediti ovaj javni poziv za sve mjesne zajednice i to je 
praksa po onom zaključku od ranije i na sva udruženja i zemljoradničke zadruge i ove ozbiljnije proizvođače,  tipa 
„BH exkluziv“, „Mapex“ koji imaju to u okviru svojih pravnih lica ili obrt, imaju po 30 obrtničkih radnji. Ljudi 
koji su se bavili ovim kao individualni poljoprivredni proizvođači prešli su u proizvodnju kao obrt i oni sad 
egzistiraju kao samostalne firme.  
Vijećnik Fermić Hajrudin, ovi odgovori gospodina Bradarića na ova postavljena pitanja pokazala su zapravo 
ono što smo prije nekoliko mjeseci ovdje mi koji smo učestvovali u ovoj edukaciji Saveza općina i gradova, kad su 
nas pitali gdje je najefikasniji i najbolji način saradnje između organizacija civilnog društva građana i nas kao 
lokalne vlasti iznio sam ovaj primjer Program poticaja poljoprivredne proizvodnje. Zaista imamo jedno odlično 
iskustvo u prethodne dvije godine. Ranijih godina nismo ni imali ovog programa, imali smo odlično iskustvo, tako 
da bi trebali samo da nastavimo sa onom praksom onim načinom i metodom obavljanja javne rasprave. Dakle, to 
je javna rasprava usmjerena ka udruženjima, individualnim poljoprivrednim proizvođačima, pa i građanima koji 
smatraju da mogu nešto doprinijeti raspravama i to ste vi odlično radili. Zbog toga ja predlažem da to bude ot 
prilike 30 dana, obzirom na obavještavanje putem medija, rasprave, uvid u ovaj program poticaja itd. objektivno 
možete obzirom da ima još slijedeća tačka ovaj Program za mlade poduzetnike.   
Vijećnik Mustafa Bešić, kolega Ferhat je to sve fino obrazložio. Ja bih samo sugerisao poljoprivrednicima da se 
odazovu na javni poziv za javnu raspravu, da daju svoja mišljenja i da učestvuju u javnoj raspravi. Imali smo 
prethodnih godina, gdje sam ja jedan od poljoprivrednika zamjenika komisije za poljoprivredu, gdje smo pokušali 
da na općini Maglaj uvedemo što više poljoprivrede, da dobiju što više poticaja. Jako je bitno da informišemo 
poljoprivrednike i da nam dođu sa prijedlozima. Mi imamo ovdje na raspolaganju 190.000 KM u nacrtu i jako je 
bitno da oni sa svojim idejama i sa svojim stavovima, da iznesu mišljenja da bi mi mogli donijeti neke odluke, ako 
treba i prebaciti ova sredstva gdje npr. zagašena neka poljoprivredna grana, gdje se manje vuku sredstva s jedne na 
drugu poziciju.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
10.1. Usvaja se Nacrt Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine  Maglaj za 2019.godinu. 
         Otvara se javna rasprava u trajanju od 30 dana.  
10.2. Zadužuje se Služba za privredu, finansije i razvoj poduzetništva za provođenje javne rasprave.  
 
Usvojeno jednoglasno sa 25 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
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Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib, Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Smajlović Dženita, Ermina 
Muminović, (SDA),  Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD – 11 Nacrt Programa utroška sredstava - Poticaj u zapošljavanju  mladih poduzetnika za 2019.  godinu; 
 
Otvaram raspravu  
Vijećnica Šefka Hasanić, s obzirom da se radi o nacrtu mi ćemo uputiti i svoj pismeni prijedlog po ovoj tački 
dnevnog reda. Ono što nam je zaparalo oči je stavka koja će biti dodijeljena potencijalnim korisnicima od 3-5.000 
KM. Prije svega to je jedna vrlo mala i simbolična svota koja će biti dodijeljena kao poticaj za pokretanje biznisa. 
Ono što ostaje nejasno je ovaj iznos novca koji je  opredijeljen od 3-5.000 KM, a u materijalima nismo vidjeli po 
kojim kriterijima će se ocjenjivati poslovni plan, da bi smanjili bilo kakve malverzacije i bilo kakve sumnje kome 
će se dodijeliti 3.000 KM, a kome 5.000 KM, predlažemo da to bude iznos od 6.000 KM po korisniku.  
Vijećnik Firuz Galijašević,  upoznat sam sa ovim programom i prošle i pretprošle godine. Prošle godine smo 
imali 15.000 KM i podijeljeno je 5 osoba po 3.000 KM. Prve godine u ovom našem mandatu je bilo 15.000 KM, 
tada su bila 5 kandidata i svi su dobili po 3.000 KM, tako da ne mora značiti, neće niko dobiti manje od 3.000 KM, 
neko će dobiti 5 neko 3. Ocjenjuje se po kvalitetu biznis plana koji naprave i postoje još i drugi kriteriji, dužina 
čekanja na zaposlenje na birou, a što se tiče poticaja koje dodjeljuje Federalni zavod za zapošljavanje i oni se 
motaju oko cifre između 4.000 i 5.000 KM.  
Vijećnica Selma Avdić,  samo jedno pitanje, koliko je ostalo do sad tih ljudi koji su uzeli poticaje i koliko ih još 
uvijek rade? 
Ferhat Bradarić,  na to pitanje dat ću odgovor odmah. U ove dvije protekle godine prošle godine 5 naših 
sugrađana dobilo je podršku za otvaranje svog vlastitog biznisa 4 su obrta jedan je d.o.o. i svih 5 egzistira i radi. 
Od 2017.godine od 5 obrta mislim da je samo jedan ili dva ugašena. Rusmir Mehinagić je prešao u firmu iz 
Švicarske. Od deset, osam egzistira. To je jedan živ proces, niko ne garantuje da će svaka firma opstat i najbolje 
firme sa najboljim biznis planovima mogu da naiđu na teškoće, mogu da to budu objektivne ili subjektivne 
prirode. Mogu postojati neki objektivni razlozi, tipa da imaju prepreke i poteškoće u poslovanju, a mogu biti neke 
lične ili personalne. To je veoma teško biti neko mjerilo i suditi o nekim stvarima. Svi su ispoštovali ovaj program. 
Podrazumijeva kroz ovo sve što smo vidjeli da su oni dužni minimalno držati 12 mjeeci registrovanu svoju firmu, 
u suprotnom oni prilikom dodjele ovih sredstava potpisuju ugovor sa općinskim načelnikom gdje poslije 
potpisivanja ugovora od 30 dana, a može već narednog dana ako već registruju, da to pribave svoje rješenje, da 
podnesu zahtjev za isplatu tih sredstava, podnose zahtjev za registraciju, podnose kopiju rješenja, ID broj, JS 3100 
da su se prijavili na PIO/MIO i bjanko mjenicu potpisanu. Bjanko mjenica služi kao garancija da u slučaju da to 
lice se odjavi prije ili koristi neku zloupotrebu da nakon dva do tri mjeseca odjave djelatnost, a neko ko je možda 
bio kvalitetan a nije podržan da izgubi pravo, onda on dobija priliku da nastavi to, naredni sa liste.  
Kad je u pitanju 2019.godina, ove godine je povećan ovaj procent podrške za 33% na 20.000 KM, ovaj raspon od 
3-5000 KM je upravo taj, da se da prilika većem broju naših sugrađana ako bude interesa za registraciju. Jedne 
godine je bilo 18 naših sugrađana. Sjećam se da je njih 5 dobila a 13 nažalost bilo odbijeno, iz razloga što nije bilo 
dovoljno sredstava na toj poziciji. Ova prilika daje mogućnost da to bude od 3-5 hiljada. Komisija koja ocjenjuje 
ove projekte je obično u sastavu od tri člana. Bio sam prošle godine ja, bio je Jasminko Kapić, Firuz Galijašević i 
ocjenjuje se projekat kroz svoju opravdanost, djelatnost pošto ima za informaciju četri vrste djelatnosti, trgovina, 
ugostiteljstvo, saobraćaj i proizvodno uslužna djelanost u ostalom segmentu. Nije ista djelatnost kad neko želi 
pokrenuti taxi ili javni prijevoz kombija, roba i tereta ili neko ko želi da otvori nekakvu mini prerađivačku 
proizvodnju ili mašinsku obradu metala. Sve su to različiti segmenti i otprilike koristimo tu te neke podatke koji 
postoje u općini. Koji je to broj registrovanih radnji, kakav je stepen, sve su to neka mjerila koja na kraju presude, 
ali uglavnom do sada je to bilo korektno. Nismo imali nikakvih pritužbi, ni žalbi. Ovaj program, poslije ovoga se 
otvara javna rasprava i opet dajemo priliku mladim ljudima da daju svoje mišljenje, ne mora značiti da je ovo sve 
potpuno ispravno, možda oni imaju svoje drugačije mišljenje kako se to može dodijeliti. Ovo smo mi ispoštovali 
zbog transparentnosti jednako za sve. Nakon ove javne rasprave i usvajanja prijedloga, objavljuje se javni poziv 
gdje se javljaju kandidati, održava se dvodnevna edukacija kako napisati biznis plan kroz sve ove segmente i 
nakon toga ostavlja se rok od 15 dana da oni to sve napišu, šta su mislili i na kraju da nam predoče. Imamo  
situaciju da neko zna fantastično napisati, ali ne zna to obrazložiti ili obratno.  
Dana je prednost ženama ako bude interesa, ako bi se desilo da je 50% žena, iznos od 50% tih sredstava se 
dodjeljuje po javnom pozivu ženama.   
Vijećnik Fermić Hajrudin, pitanja koja se postave imaju nekakav ton u kojem se osjeti sumnja u regularnost u 
metoda itd. cijelog ovog postupka. Zbog toga ja želim da iznesem i zbog javnosti par svojih razmišljanja. Prije 
svega, bio sam inicijator ponovne revitalizacije ovog programa, nakon što je ugašen u prethodnom mandatu, a 
trajao je 2010.,2011., pa je preskočena jedna godina, pa je onda bilo ako se ne varam i 2013.godine. Tada je isto 
tako sredstvima koja su dolazila od nekih stranih organizacija gdje su ljudi preko raznih organizacija REZ 
agencije, Norveška ambasada, norveška pomoć finansirala je ogromna sredstva da bi se zaposlili mladi ljudi. Niko 
od ta tri ciklusa u onom prethodnom mandatu nije ostao da radi, svi su zatvorili. Čak je bilo situacija, prilika da su 
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i kraće od godinu dana radili, a da ne govorim sve kome, kako i na koji način su dijeljena ta sredstva. Dakle, prošle 
godine 2017. i ove godine, živi sam svjedok i stalno prisustvujem ovim javnim raspravama i ono što me raduje je 
činjenica da se vraća povjerenje u ovaj segment, u ovaj fond, ova poticajna sredstva i da je sve više mladih ljudi 
koji se zanimaju za ovo, koji dolaze na rasprave, koji pitaju itd. To je jedna od onih stvari na koje mi moramo 
insistirati, to je ta transparentnost. Jedino što je netransparentno jeste ko je u toj komisiji koju mi znamo ko čini tu 
komisiju, ali možda ne znaju građani ko čini Komisiju za procjenu projekata i ne bi bilo loše da se ona objavi da li 
u Službenim novinama ili negdje drugo da se i taj segment zna. Ja ovdje činjenica je gospodina Bradarića koliko 
god često sa ove govornice i kritikujem itd. znam da je jedan od najstručnih, najobučenih ljudi, da procjenjuje prije 
svega, da učestvuje u izradi projekata, a onda i da ocjenjuje projekte, pogotovo kad su ovakvog tipa. Želim samo 
da kažem da je ovo odlična stvar da će sigurno 2019.godine biti jako puno zainteresovanih mladih osoba puno više 
nego ranije, da nastavimo da im pomažemo i da u svakom slučaju predlažem da ta rasprava bude mjesec dana.   
Vijećnik Firuz Galijašević,  samo bih nešto promijenio u ovom Programu u tački 1. Opći uvjeti, gdje stoji 
minimalno 50% učesnika da budu žene. Pošto znamo da ove godine i nije bilo puno žena, ja bih samo ovo 
zamijenio ako može poželjno bi bilo da 50% budu žene. Ako ne bude 50% žena onda moramo poništiti javni 
poziv.  
Predsjedavajuća, radi se o nacrtu i rekli smo da ćemo sve svoje prijedloge i sugestije dati u periodu javne 
rasprave, nego za konačni prijedlog dajte sugestiju pa ćemo u toku javne rasprave promijeniti. Ne možemo danas 
promijeniti.  U periodu javne rasprave mogu biti dostavljeni i pisani prijedlozi službi, a očigledno na samu 
tematiku i interes za ovu diskusiju pokazatelj je svakako da će biti dosta prijedloga i sugestija za konačni prijedlog 
koji će se naći vjerovatno na martovskoj sjednici  OV.  
Vijećnica Kanita Bašić,  na nekim od prethodnih sjednica postavljala sam slično pitanje ili isto. Želim da ga 
ponovim ako neko nije zapamtio. U korisnicima programa u zapošljavanju mladih poduzetnika piše da će biti 
korisnici programa potencijalni mladi poduzetnici bez obzira na godine starosti. Postoji li neki određeni razlog 
zašto nije određena ta starosna dob i nije ograničena ili se mogu prijaviti svi zainteresovani. Onda taj program ne 
bi trebao da se zove program zapošljavanja i poticaja mladih poduzetnika. Da li je to mlad poduzetnik ili je mlad u 
poslu, prvo zaposlenje ili je mlad poduzetnik po nekim određenim godinama?  
Ferhat Bradarić,  kad je u pitanju ovo za podršku mladim poduzetnicima, misli se na ljude koji  prvi put pokreću 
svoj biznis. Mi imamo registre, baze podataka bukvalno za sve nas koji imamo ili smo se bavili nečim ili se 
namjeravamo baviti biznisom. Čovjek koji već ima registrovanu djelatnost,  pa je to odjavio prije nekih 3-4 
mjeseca, naravno da neće ući u ovaj program podrške i kao takav, znači neko ko pravi ovakve stvari pa da iskoristi 
priliku da odjavi, pa da ponovo prijavi djelatnost naravno da ne može da uđe. Mi nismo htjeli da ograničimo na 
životnu dob. Ja mislim da našim sugrađanima koji su u srednjim godinama, da damo priliku da imaju priliku da 
apliciraju na program podrške i vjerujte da ima i takvih i veoma kvalitetnih ideja i biznisa  i možda i kvalitetnijih 
od ovih mladih. Znači, ljudi koji imaju iskustva, koji su radili ne nekim državnim firmama ili su se osamostalili da 
napokon krenu nešto privatno, ja mislim da njima treba dati podršku i priliku, a naravno mi pratimo da se to ne 
desi da je neko ko je već imao djelatnost pa odjavio i samo želi da zloupotrijebi priliku kroz ovo. Naravno kroz 
ovo sve oni mladi ljudi koji imaju od 18-30 godina imaju prvenstvo i prednost, ali mislim da ne bi trebali isključiti 
ljude koji su nekih srednjih životnih godina, a nisu se nikad bavili biznisom i žele da pokrenu neku svoju 
djelatnost.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu, pozivam sve vijećnike, sve političke partije da uzmu učešće u javnoj 
raspravi, te da svoje prijedloge dostave u adekvatno vrijeme kako bismo dobili jedan kvalitetan prijedlog na jednoj 
od narednih  sjednica. Predlažem  i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
11.1.Usvaja se Nacrt Programa utroška sredstava - Poticaj u zapošljavanju  mladih poduzetnika za  
        2019.  godinu. 
        Otvara se javna rasprava u trajanju od 30 dana.  
11.2. Zadužuje se Služba za privredu, finansije i razvoj poduzetništva za provođenje javne rasprave.  
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SbiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  11 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić, Edib Delić, Selma Avdić, Mirsad 
Bejzić, Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović, Ermina Muminović, (SDA), Mustafa 
Buljubašić (samostalni vijećnik) .     
 
AD – 12 Program javne higijene i zimsko održavanje gradskih javnih površina za  2019.godinu; 
 
Otvaram raspravu  
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Vijećnik Firuz Galijašević, Klub SDP-a će podržati Plan i program javne higijene i zimskog održavanja gradskih 
javnih površina za 2019. godinu kao kvalitetan. Moram reći ne možemo mi uprljati grad koliko ga radnici KJD 
mogu brzo očistiti.  
Vijećnica Šefka Hasanić,  Klub vijećnika SDA ima primjedbu na ovaj ponuđeni Plan i program javne higijene i 
zimskog održavanja iz razloga što osim jednog malog dijela gdje je uključeno održavanje javnih površina na 
području Novog Šehera, a druge mjesne zajednice nisu uključene čak ni u onom drugom dijelu održavanja ni 
javnih spomenika ili nekakvih mini okupljališta mještana u pojedinim mjesnim zajednicama. Predlažemo da se u 
ovaj program uvrste i te lokacije.  
Mehmed Bradarić, želim da izrazim zahvalnost Načelniku što je ove godine za ovo opredijeljeno više 25.000 
KM, dakle, uvažili ste proširenje naših obaveza, ali i cijene goriva koje su drastično porasle u odnosu na prošlu 
godinu. Što se tiče čišćenja drugih mjesnih zajednica, vjerujte da radnici KJD svaki put najmanje jednom 
sedmično kad su u mjesnim zajednicama imaju obavezu da očiste one centralne dijelove svih mjesnih zajednica i 
spomenike. Tu ne pravimo razlike kako god očiste u Jablanici, Čobama u Kopicama, tako moraju očistiti i u 
Galovcu, Bradićima itd. Taj dio se čisti iako ga nema u programu.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
12.1. Usvaja se Program javne higijene i zimsko održavanje gradskih javnih površina za  2019.godinu. 
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SbiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  10 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Edib Delić, Mirsad 
Bejzić, Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović,  Ermina Muminović, (SDA).   U vrijeme 
glasanja u sali nije bio prisutan vijećnik Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik) .     
 
AD – 13  Program održavanja, sanacija, rekonstrukcije i uređenja lokalnih i nerazvrstanih     
                cesta i gradskih ulica na području općine Maglaj u 2019. godini; 
 
Otvaram raspravu  
Vijećnik Josip Jurišić,  ja ću svoje izlaganje podijelit u tri dijela. Prvi dio u ovom planu gdje se govori o 
razvrstanim cestama na lokalne i nerazvrstane ceste na općini Maglaj, pa ono što sam i prošle godine ovdje 
govorio pitam  i sada i obrađivača i načelnika i vijeće. Kako i na koji način uvrstiti i ostale putne pravce. U mojoj 
MZ ih ima poprilično i nisu uvrštene ni u kakvu kategoriju, a vjerujem da i u drugim mjesnim zajednicama ima 
nekih puteva od pola km ili km, pa onda dolazimo zbog tih stvari kad dođu čišćenje i održavanje da moramo 
zivkati stalno Načelnika, možel kamion pijeska ili ne može, jel trebaju odroni itd.  
Neke ću samo pravce spomenuti od galovačkog groblja pa tamo kroz Ivešiće na plane jedan krug do ovih iz KJD 
koji odvoze smeće. Znaju koji je to put o čemu se radi. KJD već obilazi te sve puteve, pa jedan od Maglica, 
Pervan, pa dolje do Batarila nekih km, možda malo više, pa gore Zelići, Mamići, Antolovići nekih 1,5 km i on je 
1300 m, već asfaltiran, ima tih još i manjih puteva vjerujem da ima i kod drugih mjesnih zajednica puteva koji nisu 
ušli ni u jednu kategoriju i onda dođemo u problem kad dođe čišćenje i održavanje da imamo problem s tim jer ti 
putevi nisu zavedeni nigdje.  
Ovim putem pitanjem, na koji način da li to u dogledno vrijeme slijedeća 2,3,4 mjeseca, ko će to napraviti, možda 
nije cijeloj općini Maglaj da se ti podaci ažuriraju sa svim tim putnim pravcima, zbog svih ovih stvari koje sam 
naveo.  
Druga stvar koju bih pripomenuo jest ovaj dio još što se tiče održavanja ovih pravaca, ja ću se osvrnuti na ovaj dio 
Novi Šeher-Strupina-Tujnica i Novi Šeher-Raskrižje-Galovac – Tujnica, to je ovaj dio gdje ja živim i gdje su ovi 
moji sumještani koji tamo prolaze i znaju o čemu se radi. Dakle, ovdje je nabrojano taksativno, koliko treba 
iskopati kanala, očistiti, odrona, zemlje, kubika, pijeska, asfaltirati nekoliko kvadrata na obe ove relacije i sa ovom 
predračun je napravljen i za jedno i za drugo, negdje oko 6.000 KM. Ovom prilikom molim načelnika kad bude 
došlo na realizaciju to da vidite sa predstavnicima iz MZ da mi vidimo gdje je najpotrebnije da se tih 6.000 KM 
koje je predviđeno za te relacije, da se utroše tu da se ne ide čisto onako da se ispuni forma pa istrest negdje 
pijesak  bilo gdje, možda nije potrebno u odnosu na nekakvu drugu stranu.  
Treća stvar, ovo zimsko održavanje lokalnih cesta, tu bi se samo još jedan put referirao za ovo prvo, nadam se da 
ćemo to do sljedeće godine. U ovu godinu je ušlo kako je, da ćemo do slijedeće godine uspjeti napraviti ove 
podatke, ažurirati glede putnih pravaca i da ja onda ne moram zvati. Prvo zovu mene iz dva, tri sela, pa ja onda 
zovem načelnika da se to malo dovede u red i nadam se da će se to dovesti u red. Inače, plan ovakav kakav je  uz 
ove male korekcije i sugestije prihvatamo.  
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Vijećnik Adis Abdurahmanović, moje izlaganje će se nadovezati na izlaganje kolege Jurišića jer je sličan 
problem. Naime, predlažem da se u plan i program lokalnih i nerazvrstanih cesta na području općine Maglaj za 
2019. Godinu uvresti putni pravac džamija-Gornja Kosova-Muminovići u MZ Kosova. Na pomenuti pravac je 
direktno oslonjeno 50-tak domaćinstava i indirektno još toliko. Pored toga što sa tog područja veliki broj mještana 
svakodnevno putuje na posao, na ovoj dionici imamo dijaliznog pacijenta. Ovaj pomenuti pravac je u dužini od 
nekih 500 m, i u kompletnoj je dužini pod asfaltnom podlogom. Ovo je već treći puta da tražim da se ovaj pravac 
uvrsti u zimsko i ljetno održavanje jer zaista ove godine smo imali bezbroj poziva sa tog dijela, mislim da je put 
očišćen uz neke dodatne napore, ali nije uvršten u zimsko održavanje pa me interesuje da neko odgovori da to 
pokušamo uvrstiti.  
Na lokalnom putu relacija M-17 – Šljivice na dionici alkanovići-Begići uslijed padavina pokrenuto je klizište i 
veliki odron na lokalnom putu. Na ovoj dionici svakodSnevno saobraća školski autobus i nakon prošlosedmičnih 
padavina autobus više nije u  
da dostave spisak putnih komunikacija koje trenutno nisu u programu zimskog i ljetnjeg održavanja, te da se uzmu 
kao što piše u materijalu da će biti uzete u prioritet putne komunikacije koje tonu i na kojima su se  
pojavila klizišta, te da se u plan i program jasno naglase koje su to putne komunikacije. Mislim da nam je to u 
interesu mogućnosti saobraćat. Ako se u skorije vrijeme ništa ne poduzme, bojim se da će nakon slijedećih 
padavina saobraćaj na ovoj dionici biti potpuno obustavljen. Zato apelujem da nadležni ovaj problem uzmu kao 
prioritet.  
Pošto ovakvih slučajeva imamo širom naše općine, Klub vijećnika SDA predlaže da nadležne općinske službe 
traže od predsjednika mjesnih zajednica svima na čitavom području općine Maglaj.  
Vijećnica Irena Herceg, Klub vijećnika SDP-a razmatrao je materijal koji je dostavljen pod ovom tačkom 
dnevnog reda. Što se tiče pitanja zimskog održavanja, mi smo u ranijem periodu imali par sugestija o putnim 
pravcima koje treba uvrstiti u program za ovu godinu i kako smo imali priliku i vidjeti u materijalu oni i jesu 
uključeni u program za 2019.godinu što je za svaku pohvalu.  
Što se tiče rekonstrukcije, sanacije i uređenja lokalnih i nerazvrstanih cesta i gradskih ulica, mi smo o tome 
raspravljali i na nekoj od prethodnih sjednica kada smo razgovarali o ulaganjima po pitanju rekonstrukcije i 
sanacije za period od tri godine i bilo je dosta rasprave o tome koje lokacije su u stvari prioritet.Mi smo sigurni da 
općinski načelnik ima najpouzdanije informacije o tome koje lokacije su prioritet i da će on najbolje to i odlučiti, 
te će Klub vijećnika SDP-a svakako prihvatiti ovaj Program održavanja, sanacija, rekonstrukcije i uređenja 
lokalnih i nerazvrstanih  cesta i gradskih ulica na području općine Maglaj u 2019. godini. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, želim da pohvalim ovaj Program iz prostog razloga što i prošle i pretprošle godine 
sam bio jedini i najveći kritičar onih programa koji su nam dolazili na OV. Ovo je zaista jedan kvalitetan program 
i čini mi se na studiozan način urađen i mogu reći da sam i te kako zadovoljan što ga imamo na dnevnom redu, kao 
i ove dvije prethodne tačke. Ovo je velika stvar i zbog samih građana koji su imali priliku da i pročitaju i vide i 
upoznaju se s tim. Dakle, kad se kritikuje onda se mora i pohvaliti.  
Ja bih napomenuo nešto već sam i nekoliko puta govorio. Naime, nekad prošlog ljeta u 2018.godini Vlada ZDK 
stavila je van snage Odluku o kategorizaciji cesta. Vi ste u toku toga i naložila nadležnim organima da donese 
novu Odluku o kategorizaciji lokalnih i nekategorisanih i drugih nerazvrstanih cesta. Ja znam da je to prvo 
obaveza naša da to uradimo, a drugo znam da je izuzetno velik, krupan i ozbiljan posao koji zahtijeva određenog i 
vremena i papirologije u svemu tome. Mislim da je krajnje i konačno vrijeme bilo da pokrenemo tu aktivnost s 
mrtve tačke. Vi ste i kroz ovaj program već na neki način dali otprilike svoje preglede koje su to lokalne ceste, 
koje su nekategorisane, gradske ulice itd.. Mislim da bi to bila dobra polazna osnova za dalje da to nekad u 
2019.godini i imamo tu odluku i onda bi dosta tih dilema a i ovo iz Kosove što je rečeno dosta tih dilema bi bilo 
raščišćeno i bila bi obaveza i bili bi utvrđeni prioriteti u pravom smislu na osnvu te odluke, a i ovi prioriteti kako 
su utvrđeni sad po ovom programu mislim da su blizu te prve istine, naravno uz ove dodatke.  
Treće, da se bez obzira što neko može razvrstat u treću ili drugu kategoriju da se ovdje vodi računa da se uzme u 
obzir i ono redovno čišćenje kula oko ovih mostića koji se nalaze na ovim našim rječicama, koje su u nadležnosti 
općine, mislim na Bistricu, na Jablanicu, na Megaru i gore na Liješnicu pogotov onaj kritični dio. Znam da se 
reagovalo prije nekoliko mjeseci, čistilo onaj dio kod mlina, kod OŠ područne u tom dijelu, ali da nam to bude 
nešto što bi nam trebala biti trajna briga i zbog prevencije od poplava, ali i zbog samih tih saobraćajnica, odnosno 
saobraćajnih objekata kroz ta područja.  
Samo da napomenem nešto na što me tjeraju ljudi iz grada, da se pokrene inicijativa kod nadležnih viših organa 
vlasti da se ispod vatrenog mosta očisti ono što je već od 2014. godine nakupljeno i što kako oni tvrde već dobrim 
dijelom mijenja korito rijeke Bosne prema poljima, prema Čakalovcu itd. Ja pretpostavljam da je to nadležnost 
Željeznica, da li Direkcije cesta, ali prije svega Željeznica, ali da se vidi da li se može šta u 2019.godini uraditi.  
Vijećnik Bešić Mustafa, naš Klub će podržati ovaj plan i program. Želim ukazati na jedan problem. Ove 
posljednje kiše nanijele su štetu nama u MZ. Radi se o putu za Brezove Dane makadamski put, rijeka je nadošla i 
odnijela nam na dva mjesta propust, sužen je put i jako otežano se kretati. Tu žive povratnici Srbi i Hrvati, a i mi 
mještani koristimo taj put. Predlažem općinskoj komisiji da izađe na teren i snimi malo to.  
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Fuad Hajrulahović,  i meni je drago da ste ove materijale iščitali i dali određene sugestije. Ovo što je gospodin 
Jurišić rekao kao prvi, to su putne komunikacije. Kao i u svim drugim MZ mi otprilike mimo ovih ovdje koje 
imamo u planu i programu za održavanje, imamo još najmanje između 30 i 50 km putnih pravaca. Kada bi to sve 
ubacili onda bi to naš budžet planiranih 150.000 KM, trebao najmanje da bude od 200 do 250 hiljada KM. Šta je 
problem? Problem je što mi imamo masu putnih pravaca koji se i danas dan vode kao privatni i onda je vrlo teško 
da vi stavite u program put ili saobraćajnicu koja se danas vodi kao privatna. Navest ću samo jedan primjer u 
Kosovi. Svi dobro znate da od Doma u Kosovi prema Gornjoj Kosovi, asfaltiran put. Taj put i danas dan se vodi 
kao privatni. Dolazimo onda u situaciju da jednostavno u program održavanja stavljamo privatne puteve, što ne 
znači da se dio ovih saobraćajnica, odnosno putnih komunikacija koje ste svi naveli ne može u toku same sanacije, 
odnosno u toku samog period od 15.3 do 15.11. interventno nešto i uraditi na tome. Mi smo i do sad radili i radit 
ćemo i ubuduće. Ovo što je bilo pitanje Kosove i klizišta radi se o jednom vrlo ozbiljnom projektu koji ne može 
ući u redovno održavanje, ni u vanredno održavanje puta, zato što iziskuje prvo izradu elaborata, studija i glavnog 
projekta, a onda poslije toga i značajna sredstva za sanaciju tog klizišta. Mi smo prošle sedmice intervenisali i 
nasuli i nećete vjerovati dok smo mi nasipali taj materijal je odlazio. Obustavili smo to, postavili smo samo trake 
upozorenja i mi znamo da je taj upitan put. Mi imamo sreće jednu putnu komunikaciju s druge strane o kojoj ste vi 
govorili od stare džamije tamo gdje se može doći u gornji dio sela, ali opet za mala putnička vozila i neki manji 
kamion, dok veći kamioni i autobusi ne mogu ići i nama je to jedan od prioriteta u dogovoru s načelnikom da 
uradimo dokumentaciju da bi sanirali to klizište na putnom pravcu M-17 – Gornja Kosova, odnosno put prema 
kamenolomu. Svi ovi putni pravci neće oni biti u toku, kad mi izaberemo izvođača za održavanje lokalnih i 
nerazvrstanih cesta na području općine Maglaj , neće biti problem da se interveniše i na tim putnim pravcima 
onoliko koliko budu sredstva dozvoljavala. Šta je vrlo teško napraviti procjenu koliko će nam trebati na 
makadamskim putevima, a vi dobro znate da poslije svake kiše niko ne može znati, šta je odnijelo i šta će odnijeti i 
koliko. Znači i ovi prijedlozi količina materijala koji su planirani za određene putne pravce mogu uvijek biti manji, 
a uvijek se desi da budu puno veći.  
Ovo što je gospodin Fermić govorio po pitanju Vlade ZDK i po pitanju kategorizacije to je sigurno dobro i mi smo 
nešto počeli raditi na tome. Međutim, vlada se ovdje najviše ogradila sa ovim prijedlogom, odnosno da predložene 
komunikacije koje su bile na ZDK da odu u malo viši nivo tj. da odu u regionalne puteve, vi znate da je to trebao 
da bude Šeher-Kopice, veza sa Teslićem, obustavljeno je. Isto tako je trebao da bude put od reg. puta Doboj-
Zavidovići preko gradskog mosta, naša nova ulica Srebreničkih žrtava do pojasa M-17 u Liješnici. Nažalost kao i 
svi drugi koji su bili pute4vi tada da pređu u regionalne to je obustavljeno zato što nije bilo dovoljno finansijskih 
sredstava.  
Ovo što je gospodin Bešić govorio put za Brezove Dane, radi se o jednoj putnoj komunikaciji koja od skretanja za 
Domislicu pa do izlaska na Hatkine njive ima dužinu oko 4.600 m, i ona je dobro upropaštena, neću reći nije 
održavan domaćinski od završetka rata. S obzirom da je tu vrlo mali broj povratnika i mali broj stanovnika, a 
velika je dužina na koju treba na godišnjem nivou uložiti ogromna sredstva, činjenica je da se tu ulaže malo, a 
saim tim i izgradnjom planiranog rudnika koji na sreću nije još otvoren i izgradnjom onih saobraćajnica u krugu 
rudnika i taj dio puta je dobro oštećen i ostao je kao takav.  
Mi prihvatamo sve ove sugestije koje ste vi nama dali, mi ćemo to pokušati da kroz ovaj program i ova sredstva 
koja imamo da odradimo, a ovo što se tiče čišćenja korita rijeke Bosne što je govorio gospodin Fermić, znači mi 
smo to nekoliko puta potencirali kod Agencije za sliv rijeke Save i Agencija za sliv rijeke Save je prošle godine 
uradila projektnu dokumentaciju od gradskog mosta, do tzv. željezničkog mosta lijevu stranu. Također smo isto 
aplicirali i na osnovu tog izgrađenog projekta i dio sredstava da nam se odobri za nastavak uređenja obalo utvrde i 
to smo ih molili da to bude barem ova dionica od mosta do Doma zdravlja, pa nešto do ispod katoličke crkve za taj 
potez od nekih 300 metara, bi trebalo nekih 300.000 KM. Mi očekujemo da ćemo u ovoj godini dobiti barem za 
200 metara. Ja isto tako nisam zadovoljan, kao što ni vi niste održavanjem lokalnih i nerazvrstanih cesta pogotovo 
makadamskih iz razloga što gdje god makadam popravljemo ne znamo koliko će trajati. Ono što bi trebao biti naš 
cilj ali to su isto takođe velika sredstva a znate da smo usvojili onaj program kapitalnih ulaganja, što prije 
asfaltiramo više imat ćemo manje problema sa održavanjem.  
Predsjedavajuća, ono što ja mogu zaključiti vi ste rekli da ćete uzeti u obzir sve iznesene sugestije  te u skladu sa 
mogućnostima izaći u susret svim ovim zahtj4evima, uz napomenu da ovaj problem koji je vezan za Kosovu i ovaj 
put ne može ući u redovno održavanje nego zahtjeva dodatna finansijska sredstva, projekte itd. i da predstavlja 
prioritet u vašem pristupu sanaciji tih odrona, klizišta itd. Nakon izlaganja gospodina Hajrulahovića možemo 
iznijeti prijedlog zaključka; Da se uobzire sve iznesene sugestije u skladu sa mogućnostima te da uđu u redovno 
održavanje kako ljetno tako i zimsko, a da ovaj projekat o kojem je govorio gospodin Rahmanović ostaje i daje 
prioritet za općinsku administraciju za sanaciju klizišta ili odrona. Još uz ovaj prijedlog koji je iznio gospodin 
Fermić, da se uvaži i ta sugestija kao i ostale.     
Pauza za Klub SDA  
Vijećnik Adis Abdurahmanović, s obzirom da su naše sugestije i prijedlog uvršteni, Klub SDA će podržati 
Program održavanja, sanacija, rekonstrukcije i uređenja lokalnih i nerazvrstanih cesta i gradskih ulica na području 
općine Maglaj u 2019. godini 



 

 

21 

21 

 
Predsjedavajuća, dajem na glasanje  

Z A K L J U Č A K   
 
13.1. Usvaja se Program održavanja, sanacija, rekonstrukcije i uređenja lokalnih i nerazvrstanih cesta i 
gradskih ulica na području općine Maglaj u 2019. godini, uz sve sugestije koje su iznesene u toku diskusija. 
 
Usvojeno jednoglasno sa 25 glasova za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Smajlović Dženita Ermina 
Muminović, (SDA),    Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
 AD – 14 Plan upravljanja i Program održavanja sistema  javne rasvjete na  području općine Maglaj  za 
2019. godinu;   
 
Otvaram raspravu  
Vijećnica Dženita Smajlović,  kada je u pitanju Plan upravljanja i Program održavanja sistema  javne rasvjete na  
području općine Maglaj  za 2019. godinu, Klub SDA će biti suzdržan i pošto u materijalu stoji da će se vršiti 
eliminacija bespravno postavljene rasvjete koje ne služe zajednici nego pojedincima, a znamo da je u skorije 
vrijeme dosta takve rasvjete upravo postavljeno, pa čak i po koje kakvim njivama a ne tamo gdje je trebalo, pa mi 
se čini da će nas više koštat ta eliminacija nego samo postavljanje odnosno proširivanje mreže ili legalizacija 
postojeće, pa iz tog razloga jedna sugestija kada ovaj program krene u realizaciju trebalo bi da imamo jasan 
finansijski pokazatelj i neku procjenu što se tiče ove eliminacije pa da ubuduće se bude racionalnije.  
Vijećnik Mirza Bradarić,  ja neću puno komentarisat ovaj materijal koji smo dobili. Ovom prilikom želim da 
načelniku Mahmutagiću čestitam na ovom projektu javne rasvjete, obzirom da smo svi svjedoci da u zadnjih dvije 
godine izvršila se rekonstrukcija javne rasvjete u većem gradskom dijelu i ovi novi sistemi javne rasvjete po 
mjesnim zajednicama koji su zadnje vrijeme postavljeni su u fazonu led rasvjete i ja moram spomenuti i nadam se 
da će načelnik obzirom da mu je to i struka malo detaljnije objasniti čisto radi javnosti da naši sugrađani znaju koji 
je efekat ove led rasvjete. Ja moram iznijeti podatak da računi za struju javne rasvjete su u 2017.godini iznosili 
159.497,90 KM, a da je u 2018.godini kompletan račun bio 1341.286,09 KM, s tim što je još u 2018.godini sistem 
javne rasvjete i proširen u odnosu na onaj koji je bio. Ovdje je izvršena nekakva ušteda od 30-tak hiljada KM, 
nego samo ušteda, nego se uštedilo tu i na održavanju. Vidite da radnika sve manje i manje na ovom sistemu led 
rasvjete, tako da načelniče zaista vidi se da vam je to struka i ovim putem u ime Kluba SDP-a ja želim da vam 
čestitam na tome i da u narednom periodu pokušate još više toga uraditi, kako bismo zajedno u nekom skorijem 
vremenu došli u situaciju da nam čitavo područje općine Maglaj bude pokriveno ovom efikasnom led rasvjetom.  
Predsjedavajuća, zaključujem raspravu i dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
14.1. Usvaja se Plan upravljanja i Program održavanja sistema  javne rasvjete na  području općine Maglaj  
za 2019. godinu. 
 
Glasalo 14 glasova za:   Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, 
Irena Herceg, Firuz Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), 
Fikret Delić, Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ).   
Glasalo  11 glasova  uzdržanih:     Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Safet 
Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Dženita Smajlović, Edib Delić, Ermina Muminović, (SDA), Mustafa Buljubašić 
(samostalni vijećnik) .     
 
AD - 15  Nacrt Odluke o  izmjeni i dopuni Odluka o provođenju planskih dokumenata Općine Maglaj;  
 
Fuad Hajrulahović, mi smo u materijalu koji smo vam dostavili objasnili o čemu se radi. Ja ću vam pokušati u 
par rečenica da vam kažem. U nacrtu imate prijedlog Odluke o  izmjeni i dopuni Odluka o provođenju planskih 
dokumenata Općine Maglaj. Znači radi se o svim planskim dokumentima na području općine Maglaj koji su 
nabrojani. Ovdje ima sedam Odluka o provođenju planskih dokumenata. Šta je bila poenta svega ovoga i zašto 
smo tražili?  
U svim našim regulacionim planovima pojavljuje se P+1, P+2+potkrovlje + mansarda. Onda stalno imamo tu 
dilemu sa projektantima i sa investitorima kod načina obračuna i kod same visine objekata. Zakonom o 
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prostornom uređenju i građenju ZDK nije definisana bila visina, nije ni sada definisana visina zadnje etaže 
potkrovlja ili mansarde, tako da ta visina nadzide može biti i pola metra i dva metra i pedeset. Svi ovi koji 
projektuju na području općine Maglaj  u zadnjih deset godina a i prije, taj zadnji dio, zadnja etaža je bila 
projektovana kao mansarda i tako se zvala. Međutim, kad otvorite projekat vidite da je to u najnižoj tački 2,30 ili 
2,50 i samo imate jednu malu kosinu od 1 metar  i onda imate punu normalnu visinu, tako da svaki naš objekat 
koji se kaže da ima P+3+m, ima bukvalno P+4 i mi smo htjeli jednom da raščistimo sa projektantima sa 
izvođačima i sa ostalim građanima i da donesemo takvu odluku. Na području FBiH samo ima Županija Posavska, 
ima definisanu tu visinu, a ostali nemaju. Znači mi smo pokušali i donosioca zakona u građenju konsultovati i oni 
su tvrdili da ima, onda su vidjeli da nema. Čak ni veći kantoni kao što je sarajevski i ostali nemaju. Znači prijedlog  
i mi smo zato to i predložili na prijedlog gospodina Fermića da ide to u nacrtu da im damo priliku i projektantima , 
izvođačima, nadzoru i ostalim građanima da se izjasne o ovome tako da olakšamo i sami sebi i da ne dolazimo 
stalno u neke sumnje da je neko nekom dao jedan sprat više ili manje.  
Što se tiče nas, mi možemo ovu raspravu u narednih 30 dana, čak i kraće ako treba. Mislim da javni uvid može 
vrlo kratko da traje, a rasprava se može brzo organizovati. Mi bi volili da ovo ide na slijedeću sjednicu vijeća ako 
je to za nekih mjesec dana.  
Predsjedavajuća, mislim da je jako važno definisati ovo pitanje, građani imaju i te kako dilema o visinama 
objekata koji se grade na području općine Maglaj, pogotovo ovih malo viših, pa mislim da će ovo biti dokument 
koji će biti za svaku pohvalu. Zaključujem raspravu i dajem na glasanje   
 

Z A K L J U Č A K   
 
15.1. Donosi se Nacrt Odluke o izmjeni i dopuni Odluka o provođenju planskih dokumenata Općine 
Maglaj. 
Otvara se javna rasprava do 30 dana.  
15.2. Zadužuje se Služba za urbanizam, geodetske i imovinsko pravne poslove za provođenje javne 
rasprave.  
 
 Usvojeno jednoglasno sa 25 glasova  za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Safet Jašić, Edina Jašić, Hasanić Šefka, Smajlović Dženita Ermina 
Muminović, (SDA),    Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).    
 
AD – 16  Nacrt  Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m2 korisne stambene  površine na 
području općine Maglaj za 2019. godinu; 
 
Predsjedavajuća, ovaj dokument donosimo na samom  početku tekuće godine. Izvjestilac je Fuad Hajrulahović i 
u principu se trebamo dogovoriti o periodu javne rasprave.  
Otvaram raspravu, nije bilo rasprave, zaključujem raspravu . Obaveza nam je da usvojimo sa 31.03. i naći će se na 
sjednici do tada. Dajem na glasanje  
 

Z A K L J U Č A K   
 
16.1.Donosi se Nacrt Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m2 korisne stambene  površine na 
području općine Maglaj za 2019. godinu. 
Otvara se javna rasprava do 30 dana.  
15.2. Zadužuje se Služba za urbanizam, geodetske i imovinsko pravne poslove za provođenje javne 
rasprave.  
 
Usvojeno jednoglasno sa 24 glasa za :  
Svjetlana Zamboni, Nedžad Lokmić,  Mirza Bradarić, Armin Hrnjić, Anida Šahman, Irena Herceg, Firuz 
Galijašević (SDP),  Muhamed Hrnjić,( SBB),  Elvir Vehabović (SBiH), Hajrudin Fermić (DF), Fikret Delić, 
Mustafa Bešić, Kanita Bašić samostalni vijećnici, Josip Jurišić (HDZ), Adis Abdurahmanović, Nedžad Alispahić,  
Selma Avdić, Mirsad Bejzić, Delić Edib,   Edina Jašić, Hasanić Šefka, Smajlović Dženita Ermina Muminović, 
(SDA),    Mustafa Buljubašić (samostalni vijećnik).   U vrijeme glasanja u Sali nije prisutan vijećnik Safet Jašić. 
 
Brifing Općinskog načelnika  
 
Hvala vijećnicima, sjednica je bila jako uspješna.  
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Navest ću nekoliko stvari, početak je godine, uglavnom radimo na ovim planskim dokumentima za 2019.godinu, 
na pripremi tenderske dokumentacije za različite poslove od infrastrukture, projektovanja itd. Napomenut ću neke 
stvari koje će se vezati za ovu današnju priču, gospodin Hajrulahović je objasnio.  
U Kosovi zaista postoji klizište na vrlo opasnoj lokaciji, izlazili smo na teren. Ja laički pošto nisam te struke, kada 
sam pogledao tu dollinu ispod sve je to nešto izgužvano i očigledno je da taj teren stalno klizi. Dakle, nije domen 
nikakvog redovnog niti interventnog održavanja, nego zaista treba studiozno uz projektnu dokumentaciju sve 
odraditi na kvalitetan način. Mislim da će to poprilično i koštati, ali tako je kako je. Na svu sreću postoji 
zaobilazni put i ja molim mještane u toj zoni Kosove za malo strpljenja, čak i da imamo gotovu projektnu 
dokumentaciju po ovakvom vremenu dok se taj teren ne isuši je isuvišno razmišljati da se započne sa sanacijom, 
iako smo mi bili pokušali da nešto uradimo privremeno, kako se materijal istreso tako je dalje i tono.  
Imamo zahtjeva od građana i kada je u pitanju most u Rakovcu, vi znate da je taj most uništavala godinama 
šumarija, na kraju je propo, jednostavno posto kratak između dva oslonca od tereta i to je nešto što moramo 
razmišljati 2019.godinu.  
Za javnu rasvjetu nisam se htio javiti da oduzimam vrijeme kada je bila točka planirao sam da pomenem. Dakle, 
činjenica je da više od 30% imamo više osvjetljenih ulica nego što je to bilo 2016.godine kada sam počeo sa ovim 
programom rekonstrukcije i modernizacije javne rasvjete. Činjenica je da značajno više lumena osvjetljenja 
imamo na javnim površinama nego što smo imali. Održavanje, troškovi održavanja je značajno smanjeno a vidjeli 
ste da je i utrošak električne energije cijena niža nego što je to bila prije i ako je znatno manje rasvjete bilo u 
funkciji. Neko je ovdje pitao šta je posredi. Posredi je što ove tri-četiri svjetiljke praktično troše onoliko koliko je 
trošila jedna.  
Ako imate negdje primjer da smo osvjetljavali njive kako je to ranije bilo i privatna dvorišta sugerišite prijavite i 
to ćemo eliminisati. Znam da to ne radimo, a znam da sam to zatekao.  
Što se tiče aktivnosti koje bi uskoro trebale da slijede, završeni su ugovori za most na Bijeloj Ploči, rekonstrukcija 
dijela platoa Borik i ovog puta prema Boriku iznad Borika, to je nešto što samo čeka vremenske uslove da se 
započne sa radovima na terenu. U toku je priprema tenderske dokumentacije za infrastrukturu za ovo što će biti 
rađeno 2019.godine i naravno plus ovaj ugovor za redovno održavanje koji je danas bio u programu.  
Pored toga završena je objava tendera, mislim da traje do 20.02.za izbor izvođača radova u poslovnoj zoni 
Liješnica. Gore je sve spremno što se tiče projektne dokumentacije, zemljište otkupljeno, novac obezbijeđen i 
čekamo završetak tenderske procedure, izbor najpovoljnijeg ponuđača i da krenemo sa radovima u poslovnoj zoni 
Liješnica.  
Da informišem da su u toku javni pozivi za sufinansiranje projekata iz sporta, kulture za civilna udruženja i sve 
one koji imaju namjeru da apliciraju, molim da na vrijeme apliciraju. Općinske službe su im na usluzi za pomoć 
kod aplikacije i čim se završi odabir projekata moći će biti i finansirani.  
 
VIJEĆNIČKA PITANJA I INCIJATIVE   
 
Vijećnica Šefka Hasanić,  pitanje se odnosi na parking ispred Doma zdravlja u Maglaju.  
Moje pitanje glasi, po kojem osnovu se naplaćuje parking ispred Doma zdravlja Maglaj? Taj isti parking se 
naplaćuje dobrovoljnim darivaocima krvi. Najveći je apsurd da čovjek koji dođe darovat krv i pomoći spasiti tuđi 
život mora platiti parking ispred zdravstvene ustanove, a znamo da se u drugim općinama i kantonu dobrovoljni 
darivaoci krvi oslobođeni od plaćanja parkinga ispred domova zdravlja.  
 
Također bi se nadovezala na brifing načelnika kada su u pitanju javni pozivi za nevladine organizacije, da se u 
Službi razmotri smanjenje potrebne dokumentacije udruženjima kad apliciraju na ove javne pozive.  
 
Vijećnik Hajrudin Fermić,  jedna inicijativa 
U ime grupe mještana Čojluk-Ulišnjak pokrećem inicijativu preko nadležnih službi da pokušaju nešto kod 
nadležnih organa da li Agencije za vodno područje, da li Direkcije za ceste, da li možda ovdje postoji nekakva 
mogućnost da se korito rijeke Bosne s desne strane u tom dijelu koji stalno plavi malo produbi. Oni smatraju da bi 
produbljivanja korita rijeke desne obale pomoglo da ne bi bili u stalnim opasnostima poslije svake jače kiše da 
plavi tamo taj dio. I oni znaju a i ja znam da smo mi pokrećući inicijativu odavde preko OV uspjeli da kod 
Kantonalne direkcije za ceste uvrsti za 2019.godinu izrada te projektne dokumentacije za sanaciju tog dijela 
Čojluka gdje su one udubine i gdje je najniži put ta tačka do korita rijeke Bosne, ali kad će doći do realizacije 
pitanje je, a ovdje se radi o interventnim hitnim koracima koji bi se mogli eventualno uraditi.  
 
Vijećnica Nedžad Lokmić,  dvije inicijative.  
Obilazeći u noći poplave teren ispod mosta kod bunkera, primjetio sam da ispred jedne kuće rahmetli Sirovina 
Omer i Hava je potpuni mrak. To je porodica koja je dala dva borca u toku rata. Gospođa rahmetli Hava je 
poginula u ratu od gelera granate i ružno je bilo vidjeti da jednostavno pristup kući je u totalnom mraku . Samo 50 




